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 ולפרוטוק
 

חברי המועצה היקרים, נמצאים איתנו גם מנכ"ל העירייה, מנהלת אגף החינוך, מ"מ מנכ"ל   יעלה מקליס: 
שירותים חברתיים, מנהל מנהלת אזורי תעסוקה, היועץ המשפטי, מנהל אגף  החברה הכלכלית, מנהלת אגף  

אנחנו מתחילים בעדכון קצר,  איכות הסביבה וחזות העיר, הקב"ט העירוני ועוזר ראש העיר. ערב טוב לכולם,  
 דבר ראש העיר.  

 1.54%יקות,  מחלימים, אנחנו עיר ירוקה. מבחינת הבד  814חולים מאומתים,    15כרגע יש לנו    -  הקורונה
. אנחנו מאוד מקווים להישאר באזור הירוק אבל אני יכולה להגיד  3.07%חיוביים לעומת ממוצע ארצי של  

ייה היא איטית וקטנה, ומדובר במספרים קטנים, כך שכל מאומת יכול  שיש מגמה ארצית לעלות, אומנם העל
ומתים, ואנחנו מקווים שאנחנו בכל  לשנות את הכיוון אבל עם החזרה ללימודים יש צפי לעליה בכמות המא

זאת נשמור על רמה נמוכה ונישאר בתחום הירוק. לגבי חינוך, החזרנו את כיתות א' עד ד' במתכונת מלאה  
, הצהרונים בהתאם למתווה של משרד הבריאות, ובינתיים משתדלים לשמור על הקפסולות ככל עם קפסולות

. מדובר באתגר לא פשוט כי גם ה', ו' צריכים לקבל מענה  האפשר, זה בנוסף לגנים שנפתחו לפני שבועיים
לגבי השלב  בלמידה מרחוק אבל הצוותים החינוכיים כרגע עומלים על העניין הזה ואנחנו מחכים לעדכונים  

 הבא. 
"הרצל" ספר  ד'  -  בית  של  המבנים  שני  להריסת  פסילת  -בנוסף  על  החינוך  ממשרד  אישור  גם  קיבלנו  ו', 

בא יש לנו גם הצגה של תוכנית הבינוי העתידית, שעליה עומלים הצוותים המקצועיים המבנים, ובשבוע ה
, סמנכ"ל הבינוי של משרד החינוך,  בפגישות עיתיות מידי שבוע. ביום חמישי יש לנו ביקור של גדי מרק

נוך  בנושא הבינוי ואסטרטגית מבני החינוך ואנחנו מתכוונים להציג לו את התוכנית האסטרטגית למבני חי
 שאנחנו גם  נציג חלק ממנה לכם שוב בהמשך הישיבה.  

י באמצעות שנה לרצח ראש הממשלה, יצחק רבין ז"ל. ציינו את זה בטקס וירטואל 25השבוע ציינו  -תרבות  
, סיור וירטואלי במרכז רבין לשלום, ואנחנו גם מוסיפים חידה יומית שמתחילה שבוע הבא בנושא ZOOM -ה

 מוזמנים להשתתף, אתם ובני משפחותיכם.  ידוענים מיהוד. אתם
חילקנו ערכות ספורט לוותיקי העיר בשבוע שעבר, ערכות שיסייעו להם לעשות   -  ערכות ספורט לוותיקי העיר

וד כמה מאות ערכות  ילות גופנית במועדונים. הערכות התקבלו בהרבה התרגשות ויש ביקוש מאוד גדול. עפע
ן לאומי. צעדנו בשמחה ובששון ברחובות העיר עם מוזיקה, היה מאוד  בדרך. אתמול היה יום ההליכה הבי

 .  נחמד, מה עוד שאנחנו מאוד אוהבים ללכת, ועוד בעיר שלנו, זה בכלל משמח שבעתיים
הפנימי שלנו, במיניבוס, חזר בשבוע שעבר, ואנחנו מאוד מקווים שהציבור    7עוד בשורה, קו    - הפנימי  7קו 

 את התדירות שלו.ישתמש בו ונוכל להגביר 
 

 והוא מגיע לתל השומר.  שמואל רוטמן: 
 

יות, נכון, מציין סגן ראש העיר, ממלא מקומי, אחראי על תיק התחבורה ותשתיות הנדס יעלה מקליס: 
 הוארך עד תל השומר כך שזה ייתן שרות עוד יותר טוב לתושבי העיר.   7שקו 

או מאחורי גן הבנים, עבודות פיתוח סלילת כביש,  אנחנו בתנופת פיתוח של שצ"פים בגן הבנים    -  שצ"פים
עבודות  כבר  עשו  העבודות,  לתחילת  נערכים  אנחנו  מוצקין  בפארק  גולף.  מיני  מתקני  ובהמשך,  מדשאה, 

 ישור וחישוף והתקדמו בנושא של ההשקיה, ובקרוב נחדש את העבודות.  י
זכיר לכם, זה החלק הראשון של השביל החלו עבודות הפיתוח ברחוב אלפרט. לה  -  שביל חוצה יהוד מונוסון

שאושר לו תקציב במועצת העיר לפני חודשיים. השביל הזה מוביל מאלפרט ועד בית ספר "רמז" בואך רחוב  
 טלבי. 

. קיימנו 2עוד עדכון של נושא שעסקנו בו לא מעט, המבנה של "אזורים" שנמצא בסעדיה חתוכה    -  רים"זו "א 
ע, הצגנו בפניהם את התוכנית של הגינה שאמורה להיות מאחורי הבניין  עם התושבים לפני שבו  ZOOMשיחת  

המק בתוכנית  הבעייתיות  את  הבינו  הם  מרוצים,  מאוד  היו  התושבים  אשכנזי.  היתרונות  ברחוב  ואת  ורית 
 בתוכנית החדשה, ואנחנו מתקדמים בתכנון המפורט.   

טאבלטים    140לוסיות, ולאחרונה חילקנו  אנחנו ממשיכים בטיפול בכמה שיותר אוכ  -  מונוסון"- "מגן יהוד 



 

 

בני הנוער מחלקים את הטאבלטים מגיעים לביתם של הוותיקים,   דורי,  בין  וזה מיזם  לאזרחים הוותיקים, 
גם בהפעלה ובהתקנה, אם צריך להתקין אפליקציות, להפעיל נותנים   להם את הטאבלטים ומסייעים להם 
ZOOM  ומרגש, ויש לנו תושבת העיר שעוסקת בעניין והתגייסה    ואת האמצעים שהטאבלט מאפשר. מאוד יפה

 לעזור, באמת מגיע לה תודה, להדר פלח.  
 

אימון, לפי בקשת  עוקץ, הם היו פה שבוע במתנ"ס ל: בשבוע שעבר אירחנו את יחידת  אירוח יחידת עוקץ
עטפה אותם, חיבקה אותם, הביאה להם אוכל  אחד החיילים, תושב העיר. החיילים  התרגשו מאד, הקהילה  

מכל טוב. היינו פה ביום האחרון השולחן התפוצץ מרוב אוכל מוכן, מבושל, קנוי, עוגות, מה שאתם רוצים  
יישר כוח לכל המתנדבים שפינקו אותם  היה פה. הם פשוט התרגשו מהמח ווה ומהתגייסות של הקהילה. 

 ונתנו להם מכל טוב. 
ועכשיו    2019בפני חברי המועצה. לפני מספר חודשים הועבר אישור עקרוני באוגוסט    הצגנו  -  מתחם ויצמן

טה, אבל  אנחנו שמחים לבשר שהוא הועלה לדיון שני, ובישיבת המועצה הבאה, אנחנו נביא את זה גם להחל
 אנחנו מעדכנים אתכם מראש.  

העיר, שנפטר מקורונה. עצוב מאוד בשבוע שעבר נפרדנו מהרב טורצ'ין שהיה רבה של    -   הרב טורצ'ין זצ"ל
 במיוחד שבנו נפטר לפניו, מספר חודשים קודם. יהיה זכרו ברוך. 

 

אנחנו נקיים את הסקירה שלו    רצינו והתבקשנו להציג את דוקטור אייל דורון, אבל בשל שינוי הלו"ז שלו, 
 במועד אחר.  

הנושא של תחבורה חדשני את  להציג  בוץ  נבקש מאמנון  אנחנו  זה  עכשיו  עם  רוצה להתחיל  אני  בעיר.  ת 
אבל בנושא  מי שמכיר,     ,A TO Aשסיימנו הליך של "קול קורא" ובחירת מפעילים לפיילוט של רכב שיתופי  

היתרו, אלה   של  5כן, הקפסולות לפני הקורונה, נמצאים בטרמינל  שלנו אתם רואים על המסך את הקפסולות,  
הקפסולות שמובילות מהטרמינל לבתי המלון שנמצאים בצד השני של האוטוסטרדה, והייתי שם לפני שנה  

יבה, ואתם רואים את הקפסולות  וחצי ומאוד התלהבתי. זה פתרון תחבורתי שהוא נקי, שהוא שומר על הסב
ותי. אספר לכם אנקדוטה, כשקמתי  אנשים, והן נותנות מענה מאוד זמין ואיכ  6ים לשם  החמודות האלה, נכנס

בבוקר מוקדם בשביל לנסוע חזרה לטרמינל לתפוס את הטיסה שלנו אז הגעתי לתחנה של הקפסולה וחיכינו 
אנחנו כי היא לא נטענה בלילה.  אז זו אנקדוטה. מאחר ו  וחיכינו,,, אתם יודעים למה הקפסולה לא הגיעה?

את הקושי החברתי הקיים, וזה שהולך להיות יותר משמעותי מתכננים שתי שכונות חדשות, ואנחנו מכירים  
בהמשך, אנחנו מחפשים פתרון חדשני שייתן מענה נוח לתושבים שלנו שיבואו לגור וגם לוותיקים בתוך  

 ו את הפרויקט הזה והוא יציג בפנינו מצגת שהכין. העיר. אמנון לקח על עצמ
 

 ברשותך, שאלה לפני אני מבין שהנושא שלו הוא לא על סדר היום? הדר מימון: 
 

 זה במסגרת עדכון ראש העיר.  יעלה מקליס: 
 

 ? 1איפה זה? בסעיף  הדר מימון: 
 

 דבר ראש העיר. יעלה מקליס: 
 

יודע מי פה אחראי על הנושא הזהאוקיי, אז במסגרת הדברים שמסרת, א הדר מימון:  עדיין    - ני לא 
דבר שאסור? זאת אומרת התקהלויות במגרשי הספורט? כי אני הגעתי כרגע מהצד השני של   קהלויות זההת

 המתנ"ס, יש שם עשרות אם לא מאות אנשים שמתאמנים שם.
 

 ספורט יחידני מותר. הערה: 
 

 ש כדורגל?אה זה יחידני, המאות אנשים שיש במגר הדר מימון: 
 

 איפה, הדר? יעלה מקליס: 
 



 

 

 פה, פה, )לא ברור( מאותו צד אני חושב, אז ראיתי שם את כמויות האנשים. הדר מימון: 
 

יחידני. אם יש התקהלויות גדולות,  השיטור מגיע ומפזר את ההתקהלויות, מותר ספורט   גיל סימנהויז: 
 השיטור מגיע ומפזר אותם. 

 
הזה   הדר מימון:  העניין  לגביו,  לשאול  שרציתי  השני  הנושא  אחד.  נושא  לגבי  שהיא זה  איזה  שיש 

הוא משהו מעבר לפסיקה שניתנה באשקלון על  אינפלציה מטורפת של שלטים ברחבי העיר, קרה איזה ש
ם? אז אנחנו התחלנו להוציא שלטים דווקא? מה הסיפור של השלטים, יעלה? איסור רישום ראש העיר בשלטי

 בנו זה".  השלטים בכל מקום "כאן הוקם גן" "כאן נעשה זה", "שם בנו חניה", "כאן
 

 אנחנו מיידעים את הציבור על הפעילות שאנחנו עושים.  יעלה מקליס: 
 

 לא חבל על הכסף?  הדר מימון: 
 

 וצים שניידע, מצד שני זה לא בסדר. אנחנו מיידעים כמו בכל רשות תקינה.מצד אחד אתם ר יעלה מקליס: 
 

 את מפרסמת עלונים כל יום כיפור. הדר מימון: 
 

 הנקודה עכשיו., זו לא הדר בוא יעלה מקליס: 
 

אז אני רק אומר, אם את רוצה לפרסם עלונים, אני אומר את זה כרגע לפרוטוקול, את צריכה  הדר מימון: 
בלי "יעלה מקליס, ראש העיר", אם את רוצה לפרסם שלטים של עיריית יהוד, תפדל, אין    לפרסם שלטים

ש שהשם פשוט יימחק מהשלטים. בואי נעשה  פסיקה על הדבר הזה. אני אומר את זה לפרוטוקול, אני מבק
 את הדברים בעיר הזאת לפי החוק.

 
 וב בפסק הדין, בסדר? טוב, זהו. הדר בוא נשים על השולחן את הדברים, זה לא מה שכת יעלה מקליס: 

 
 אין בעיה, את רוצה שנעתור נגד העניין הזה?  הדר מימון: 

 
 שאתה רוצה.  הדר באמת, אנחנו ברוח טובה, תעשה מה יעלה מקליס: 

 
הדין. אם מופיע שמה של ראש העיר, צריך יש פה יועץ משפטי, הוא בטח גם קרא את פסק   הדר מימון: 

 למחוק. מה לעשות?
 

ונוודא שאנחנו  יעלה מקליס:  הדר, תודה רבה שהפנית את תשומת לבנו. אנחנו נבדוק את הנושא הזה 
 י אבקש מהיועץ המשפטי לבדוק את זה שוב. עומדים בתנאי פסק הדין. לפי מיטב ידיעתי, כן, אבל אנ

 
 וך שבוע למחוק את השמות או להסיר את השלטים, זה מה שאני מבקש. אז אני מבקש שת הדר מימון: 

 
 תודה רבה. יעלה מקליס: 

 
מצגת( אמנון בוץ:  הם   )מציג  כרגע  פה  נציג  שאנחנו  מה  העיר.  למועצת  המכובד,  לפורום  טוב  ערב 

"ת דרישה"העקרונות של מה שנקרא  לפי  ציבורית  אנחנו  חבורה  הזה,  את הפרויקט  הזאת,  . את הפעילות 
עושים אני יחד עם יעקוב דץ, ממלא מקום מנכ"ל החברה הכלכלית, וגם מעורבים בזה צוותי התכנון של  
השכונות, כמובן הכל תחת הניהול של המנכ"ל. אנחנו בגדול בפעילות הזאת, מתייחסים לחזון של ראש העיר  

מה   יש  בכל  התחבורה.  לחזון  מערכי  שקשור  כל  קודם  אז  הזה,  במהלך  אותנו  שמובילים  עקרונות  מספר 



 

 

התחבורה בגבולות העיר ובממשקים לתשתיות של תחבורה ציבורית, אני מתכוון רק"ל לדוגמה הם צריכים  
צריכי העיר  בגבולות  התחבורה  מערכי  משמעותי.  באופן  אויר  זיהום  שיצמצמו  ככאלה  מכוונים  ם להיות 

ז העיר המתחדש, השכונות החדשות ואזורי התעסוקה והמסחר בעיר במה שנקרא לאפשר קישוריות בין מרכ
תנועה מעגלית. מערכי התחבורה בגבולות העיר צריכים לתת מענה לאוכלוסיות מוכוונות שימוש בתחבורה 

ם לעודד את הנושא של ציבורית, שזה נוער צעירים ואזרחים ותיקים, ומערכי התחבורה בגבולות העיר צריכי
ה והליכתיות כמהלכים משלימים לכל מה שקשור לתחבורה בתוך העיר. אלה העקרונות שעל פיהם  רכיב

אנחנו למעשה מקדמים את הפרויקט. קצת רקע, מי שמכיר ומי שלא מכיר את התחום, אז בגדול, היום מערכי  
מדבר אני  ציוד,  או  בתשתיות  השקעה  שמצריכים  הציבורית  כב  התחבורה  רכבת  הסעות  קלה,  דה,  רכבת 

אוטובוסים, למעשה מצריכים מסה קריטית של שימוש, זה אומר כל הזמן במשך כל שעות היום, מספר גבוה 
התחבורה  מערכי  כל  שלהם.  לפעילות  וכלכלית  מסחרית  הצדקה  שתהיה  כדי  ומשתמשים  נוסעים  של 

ולת לתת  אוד גבוהה, זאת אומרת, יכהציבורית שמתממשקים אחד עם השני, מבוססים עצמם על תדירות מ
מענה למסת הנוסעים, והדבר האחרון, יש רצון מאוד גדול לעבור משימוש ברכב פרטי לתחבורה ציבורית,  
או   ואחרון  ראשון  קילומטר  שירותי  זה  לתכנן  היום  שנהוג  מה  העיר,  גבולות  בתוך  כלל  בדרך  כך,  ולשם 

חנו מסתכלים היום פחות או  ה אנחנו מציגים פה. אם אנתחבורה ציבורית על פי דרישה, שאת העקרונות של
יותר על מנגנונים שקיימים מבחינת מערכי תחבורה שמתייחסים לרמת שרות ורמת מחיר אז אנחנו יכולים  
לומר שבחלק הנמוך של הסקאלה מבחינת עלות השימוש ורמת השרות, אנחנו מוצאים מערכים שהם יותר  

חשמליות, אופנים רגילות, קורקינטים ותחבורה  אשון והאחרון כמו אופנים  רלוונטיים לשירותי הקילומטר הר
ציבורית רגילה שאנחנו מכירים. אם אנחנו מסתכלים בסקאלה העליונה אז אנחנו מדברים על מערכי שימוש  

של תחבורה    A TO Aכמו מה שראש העיר הזכירה זה מכבר, של פיילוט שאנחנו יוצאים עכשיו של שירות  
 י שמכיר אותו שמסתובב באזור תל אביב והסביבה. , מbubbleאו אפילו  A TO Bשיתופית 

השרות שאנחנו מדברים עליו, מה שנקרא "שרות תחבורה ציבורית על פי דרישה", הוא שרות שיושב בדיוק  
באמצע של הסקאלה, הוא מתייחס גם לרמת מחיר יחסית מאוד אטרקטיבית וגם לרמת שירות מאוד גבוהה. 

למעשה מדובר על מנגנון של תחבורה ציבורית     ?DRTמו המקצועי  וא למעשה השרות הזה או בשאז מה ה
או  עירוניים, למשל השכונות החדשות שאנחנו מקימים  או בשוליים  עירונית  ליבה  מסובסד שפועל בתוך 

היום זה  אזורי תעסוקה, ומייצר את מה שנקרא, התנועה בתוך העיר. לצורך העניין, ההגבלה שאנחנו מכירים
חות או יותר עונה על הצורך כאשר מאוד חשוב לומר בשרות המסלול נסיעה הוא גמיש או  , זה פ7קו מספר  

חצי גמיש, מה הכוונה גמיש או חצי גמיש? גמיש זה אומר שהוא יכול להתנהל בכל מקום בעיר ולהגיע על  
נהל  חצי גמיש זה אומר שהוא מתפי דרישה כל זמן שאנשים מבקשים לעלות בתחנות אוטובוס בתוך העיר, ו

במסלול יחסית קבוע אבל פוקד את התחנות על פי דרישה. כל הסיפור של "על פי דרישה" ואופטימיזציה של  
יודע טוב מאוד     bubbleהשרות זה למעשה הטכנולוגיה שנמצאת מאחורה. מי שהשתמש פה בשרות של

תה מזמין את ההסעה  ע לתחנת אוטובוס קיימת, אעובד על אותו עיקרון, אתה מגי  bubbleלמה אני מתכוון.  
מתחנת האוטובוס הספציפית שאתה נמצא בה לתחנת אוטובוס אחרת למקום שאתה רוצה להגיע, והמערכת 
יודעת להביא לך בצורה הכי מהירה והכי קרובה את כלי התחבורה הרלוונטי הקרוב אליך, מעלה אותך אליו  

צדקה מסחרית להפעלת שרות תחבורה מאוד טוב למקום שאין בו הומביאה אותך לנקודה. השרות הזה הוא 
מבחינת משרד התחבורה והמפעיל שרצה להוריד    7ציבורית רגילה, לצורך העניין, הוויכוחים שהיו פה עם קו  

אותו כתוצאה מזה שלא היה לו שימוש נרחב במהלך הקו, השרות הזה בדיוק אמור לתת את הפתרון לסוגיה 
זהה למערכי שיתוף נסיעה מסחריים, למשל הוא לא דומה    שוב להדגיש, השרות הזה לאהזאת. מאד מאד ח

הוא שרות מסחרי נטו, הוא אמור להרוויח כסף והוא יושב על אותו עיקרון, אבל    bubble  -, הbubble  -ל
כיר  זה לא אותו שרות. מבחינת מערכי התחבורה שיש לנו ביהוד מונוסון, מבחינת המערכות הכבדות, אני מז

, אני לא אכנס לזה. מערכי  461תחנות הממוקמות לאורך ציר    5הרכבת הקלה עם  לכולם שיש לנו פה את  
התחבורה של "קילומטר ראשון ואחרון" זה משהו שאנחנו נתכנן אותו כהשלמה לפעילות בתחנות. יש את  

וכמובן הנת"צים ש46כביש   אנחנו אמורים , תחנת מטרו, בתקווה שהשרה לא תבטל את הפעילות הזאת, 
עיון הוא שהשרות הזה יתממשק לשירותי התחבורה המרכזיים. זה אמור לעבוד עם קרוניות להקים, כשהר

חשמליות כמו שראיתם בסרטון וכמו שראש העיר הראתה לפני זה בדוגמה מהיתרו, כשזה אמור להיות מוטען  
ה ה מרכזית ושם מבצעים הטענבאחד משני האופנים הבאים: יש מה שנקרא הטענת דיפו שזה מגיע לנקוד

במהלך כל הלילה, ויש הטענה על כביש חכם. כביש חכם זה מושג רחב, אבל מדובר על כביש אספלט רגיל  



 

 

שאתם מכירים שיש בו חריצה של לולאות הטענה שנקרא "מעגלי הטענה חשמליים", זה עובד באותו עיקרון 
בלי כבל, זה בדיוק  שמטעינים על משטח ולמעשה  כמו מי שמכיר היום הטענה שקיימת למכשירים סלולריים  

על אותו עיקרון. מה שיפה בשרות, זה שהקרוניות מותאמות לנסיעה על אספלט ולא מצריכות שום תשתית 
ייעודית בהכרח בדרך הציבורית, זאת אומרת, אפשר להשתמש בכבישים שיש היום, וכמובן, אחד הדברים  

די לפלטפורמות  מתחבר  הוא  חשובים,  זהכי  מייצרות  שלמעשה  מי  גיטליות  ציבורית.  תחבורה  של  מינות 
,  moovit-או דומיו יכול מאוד להבין למה אני מתכוון, היום שאתה נכנס ל  moovitשהשתמש פה בשרות  

שזו אפליקציה שהמדינה מקדמת, אתה יכול להגיד שאתה מגיע מהנקודה הזאת פה לבית שלך, לצורך העניין  
וא יגיד שאתה יכול ללכת מפה ברגל שתי דקות, לפגוש יוק מה אתה צריך לעשות, הברמת גן, הוא יגיד לך בד

את  לעלות  הקורקינט,  את  המערכת  דרך  להזמין  הזאת,  בנקודה  כרגע  שממוקם  החשמלי  הקורקינט  את 
הקורקינט, לנסוע עד תחנת האוטובוס הרלוונטית, לתפוס את התחבורה הציבורית הרלוונטית ולהגיע לנקודה  

היום עובד, מי שמשתמש בתחבורה ציבורית מכיר את זה טוב, אני אישית   אני רוצה להגיע. הדבר הזהשאליה  
לפעמים   מגיע  אני  ליהוד  פה  גם  מפתיע,  נשמע  לפעמים  שזה  כמה  ציבורית,  בתחבורה  להשתמש  אוהב 

ואני  באוטובוס. מי שראה, יש לי פה את הקסדה שלי שמחוברת כי אני משתמש גם בקורקינטים חשמליים  
יום זה נחשב שירות מאוד בטוח, מאוד מדויק, יודע לדייק את עצמו מבחינת זמנים  אומר לכם שכשירות, ה

של הסעות. הרעיון הוא שהשירות שלנו, שאנחנו מדברים עליו, יתחבר לפלטפורמה מסוג כזה כדי לייצר את  
 האופטימיזציות שאנחנו מדברים עליהם.

 
 זה חשמלי? שימי בונפיל: 

 
 כן, אני אמרתי. בוץ: אמנון  

 
 -לגבי הציבור המבוגרים שאין להם אפליקציות י בונפיל: שימ 

 
 אתה מדבר על האפליקציה או על המכשיר? אמנון בוץ: 

 
עדכני   שימי בונפיל:  כך  כל  שלא  המבוגר  וותיק  היותר  הציבור  את  יש  כזאת,  היא  שלי  השאלה 

 באפליקציות וכאלה. איך הוא מקבל את השרות הזה? 
 

השרות כרגע יהיה קיים בצורה, מה שנקרא, מוסדרת בתוך העיר ,יש זמני נסיעה של השאטל   בוץ:   אמנון
, זה  moovitשהוא יכול להשתמש בו. מניסיון אני אומר לך, זו סוגיה שעלתה לא פעם ולא פעמיים, והיום ב  

או   השלישי  הגיל  של  גם  שימוש  ויותר  יותר  לראות  מתחילים  אגב,  מדווחות  שהחברות  שנקמה  רא  מה 
"אזרחים וותיקים" בשרות. הקורונה אגב היא דוגמה קלאסית לסיפור הזה כי גם אצל האזרחים הוותיקים  
אנחנו מתחילים לראות יותר ויותר שימוש ביישומים טכנולוגים, פשוט מלמדים אותם והם מכירים אותם,  

 ים בתוך המסלול.ם קבועאבל גם מי שלא משתמש באפליקציה, יפגוש את הקרוניות שיסעו באינטרוולי
 

 יש לי גם שאלה. האם הנושא של מכוניות משולבות מטוסים, נבחנו פה?  הדר מימון: 
 

 עוד לא, כשנתב"ג יתחילו לעבוד חזרה, אז אולי.  יעלה מקליס: 
 

ואנחנו עיר שנמצאת כרגע כמו בכל  הדר מימון:  יחסית  עיר מאוד עניה  כי אנחנו  אני אגיד לך למה, 
נה. אני לא רואה שימוש נוכחי גם לא בבניה הנוכחית שיש בעיר וגם לא במימוש  ל קורוהעולם בתקופה ש

של השכונות העתידיות בזמן הקרוב, להוציא סכומי כסף על איזה שהוא רעיון ערטילאי, שאמור לשנע אנשים  
חברתיים   ריחוקים  מבחינת  קשה  מאוד  במצב  נמצאים  שאנחנו  בעוד  העיר  לליבת  יהודה  גני  ממקב"ת 

פרויקט מגלומני שכזה    הדרישהו באיזה  העיר, להתחיל  ראשת  גברתי  עליכם,  נחת  מה  לא מבין  אני  לכך. 
בתקופה הזאת, בדיוק שאנחנו צריכים לבוא ולשפץ גנים, לשפץ את המרחב הציבורי של האנשים שגרים  

חייהם,  קל על  שנה. כרגע לבוא ולסייע לאנשים ולה  20או    10כרגע ביהוד, לא אנשים שיגורו ביהוד בעוד  



 

 

כרגע. אני לא מבין מאיפה התקציב לדבר הזה, מה אנחנו מתעסקים באיזה משהו ערטילאי כל כך. באו ואמרו  
הזאת לכאן?    bubble  -לא משתמשים בו מספיק אנשים אז אתם מכניסים גם את התחבורה ה  7לכם שקו  

 אני לא מבין מאיפה זה בא. 
 

הבא ויש שם את התשובה.    ינית שהעלית. אני עובר לשקףברשותך, זו נקודה מאוד מעני  אמנון בוץ: 
 בסדר?

 
 -אני רוצה לציין שגם לפי השרטוט ששורטט שם הדר מימון: 

 
 זה סכמתי. אמנון בוץ: 

 
זה סכמתי אז אתה מציין שתי אליפסות שאמורות לייצר איזה שהוא מעגל לתנועה של אותם   הדר מימון: 

מה, כאשר השרכבים עתיד יודע  לא  או  לתחבורה, שזה השכונות של    כונות באמת הרחוקות שזקוקותיים 
 ביאליסטוק ומוהליבר, אותם מנתקים ממה שנקרא "ליבת העיר".

 
אני אומר עוד פעם, מה שאנחנו רואים פה כרגע זה לא המסלולים הקבועים זה בסך הכל   אמנון בוץ: 

 ה.כן רוצה לעבור לנקודה החשובלהראות כיוונים, אבל זה נשאל, אז אני 
 

 )פונה ליעלה( זה התפקיד שלו כרגע של האדם הנחמד הזה של היהודי הנחמד הזה?  הדר מימון: 
 

 סליחה שאני שואל, אני לא יודע מי אתה, לא יודע מה התפקיד שלך. אמנון סעד: 
 

 הצגתי אותו אמנון, מנהל מנהלת אזורי תעסוקה ועסקים.  יעלה מקליס: 
 

 ת?הוא מועסק? בחברה הכלכלימנהל מנהלת. רגע, איפה  אמנון סעד: 
 

 כן, במסגרת מנהלת הסכם הגג. יעלה מקליס: 
 

 מתי מינינו אותו?  הדר מימון: 
 

 רגע שאלה, מי משלם את השכר שלו? הסכם הגג?  אמנון סעד: 
 

 כן. יעלה מקליס: 
 

 באופן מלא? סעד: אמנון  
 

 הסכם הגג משלם לו.  גיל סימנהויז: 
 

 זה אני רוצה לדעת.  אם הוא מתוקצב שם, רק את אמנון סעד: 
 

ראשית, נושא המינוי שלו כבר הוצג בישיבת המועצה לא הקודמת אלא לדעתי אחת לפניה,  גיל סימנהויז: 
רוטוקולים, זה אחד. שתיים, במסגרת ומי שלא בא ולא שמע אז אין לו להלין אלא על עצמו או שיקרא את הפ

ורי תעסוקה ומסחר מתוך ההבנה הבסיסית  הסכם הגג עליו חתמה העירייה, יש תקצוב להקמת מנהלת אז
 ורי התעסוקה והמסחר הקיימים והעתידיים. החשובה, שעתידה הכלכלי וחוסנה של העיר הוא מתוך אז

 
 



 

 

 
באזו הדר מימון:  הבחור  של  ההתעסקות  מה  חדש?  מה  באזור אבל  עושה  הוא  מה  התעשייה?  ר 

ה. מה הוא עושה? מה התפקיד שלו? מה  התעשייה היום? אזור התעשייה שלנו היום קיים, משלמים ארנונ
 הגדרת התפקיד?

 
 הדר, אנחנו בעדכון ראש העיר. זה לא זמן לשאלות.  יעלה מקליס: 

 
 למה לא זמן לשאלות?  הדר מימון: 

 
 כי זה לא זמן לשאלות. מה לעשות?! יעלה מקליס: 

 
 זו לא שאלה, זו אמירה.  הדר מימון: 

 
 קדימה, אמנון. יעלה מקליס: 

 
אני רק אציין שאנחנו ישבנו עם המדען הראשי של משרד התחבורה כדי לבחון את הפרויקט  אמנון בוץ: 

וונות שלו, בטווח הזה. זה פרויקט, אגב, שמתנהל בעוד מספר ערים. בגדול, משרד התחבורה בהצהרת הכ
ו  של שנתיים וחצי עד שלוש, מתכנן לצאת במכרז להפעלה של תחבורה ציבורית על פי דרישה, ככה שבסופ

של דבר, כל נושא הפיתוח הן של הטכנולוגיה והן של השרות, הכל אמור בסופו של דבר לשבת תחת מכרז 
עם מנהלת תחליפי הדלק ותחבורה רה. נקודה שניה, נפגשנו בשבוע שעבר, יעקב ואני,  של משרד התחבו

של התקדמות  חכמה במשרד ראש הממשלה, שמקדמים פרויקטים מהסוג הזה, הם הציעו לנו מספר אפיקים  
מבחינת תקציבים לטובת התכנון ולטובת הביצוע, ובמסגרת ההצעה שלהם, בשבוע הבא אנחנו נפגשים עם  

ניסוי שלנציגו כלי הרכב הזה אצלם באוניברסיטה, במסגרת   ת של אוניברסיטת בר אילן, שמפעילה כרגע 
למידת עמיתים ונבדוק את   מנגנון שהם הקימו יחד עם משרד ראש הממשלה. אנחנו נהיה שם, במה שנקרא, 

ויחד עם המידע  שיתוף הפעולה עם אוניברסיטת בר אילן, לקדם את התוכנית פה בתוך העיר. במקביל לכל זה,  
ב באוניברסיטת  החוקרים  אצל  הנסיעה,  שהצטבר  מסלולי  של  התכנון  את  לבצע  מתכוננים  אנחנו  אילן,  ר 

שנה וחצי, כשיסתיים גם הניסוי   -ח בטווח של שנה וכמובן שהנושא הזה יוגש לאישור, ולאחר מכן, אני מני
ואיזה סוג של טעינה, ולאחר מכן, אנחנו   שמתקיים כרגע באוניברסיטת בר אילן, תיבחר הטכנולוגיה, הקרונית

 רז מפעילים של משרד התחבורה.נגיע למכ
 

ודי הנחמד  אני רק שאלה. באמת אני לא כל כך מבין את ההקשר גברתי ראשת העיר. היה הדר מימון: 
ם לו סמכויות לפעול במסגרת התפקיד שלו,  כאן כדי לעשות דברים טובים ואני מאמין שכך, אני מאמין שנתת

או התעשייה  אזורי  על  כממונה  מוגדר  בטח  שלו  יהיה,   התפקיד  לא  שזה  מה  או  התעשייה  באזורי  מסייע 
כל כך מבין. אולי זה התפקיד    הפרויקט הזה מה הוא קשור בכלל בעניין של התפקיד שלו? זה מה שאני לא 

גע אנחנו לא  שלך אדוני המנכ"ל לדאוג לתחבורה הזאת, אבל בעוד עשר שנים אם אתה תהיה פה, אבל כר
 ל חברות שמנסות להוכיח היתכנות על חשבון משלם המיסים שלנו.נהפוך את העיר שלנו לזירת ניסויים ש

 
 -הדר, כשזה יגיע למשלם המיסים יעלה מקליס: 

 
וחצי מיליון שקל תכנון, זה בתוספת לעוד   7למה את מתכננת? את הרגע הולכת לאשר   ימון: הדר מ 

 מה קורה בפועל? נאדה. עשרות מיליונים שבזבזת עד עכשיו בתכנון. אנחנו עיר שמתוכננת לעילה ועילה. 
 

ן של תודה, הכל בסדר, חשבתי שהשתפרת אבל כנראה שטעיתי. טוב, אנחנו עוברים לעדכו יעלה מקליס: 
ך יותר כשהיית חיובי ומפרגן מיכל לגבי פעילות האגף לשירותים חברתיים בימי הקורונה. הדר, אהבתי אות

 ושאלת שאלות ענייניות.
 



 

 

 לך מתי אני אהבתי אותך.אני לא רוצה להגיד  הדר מימון: 
 

ין ימים  שלום לכולם, לפני שאני אתחיל במצגת, אני רוצה להגיד שימי הקורונה היו ועדי מיכל קדש: 
דברים שבימים רגילים אנחנו   מאוד מאתגרים, מאוד אינטנסיביים, אבל גם אפשרו לנו לעשות הרבה מאוד

הגיד שפתחנו את שערנו לכלל אוכלוסיית העיר,  לא עושים. היו לנו פה הרבה מאוד הזדמנויות. אני רוצה ל 
המעגל שלנו, ואנחנו כנראה נמשיך    אנחנו עוזרים היום להרבה מאוד אנשים שבימים רגילים לא נמצאים בתוך

גם לאנשים שבאמת לעזור בלי שבכלל צריך לפתוח תיק, זאת אומרת, נתנו לנו פה אפשרות באמת לסייע  
ברווחה. אני כן רוצה להגיד שאני גאה להיות בעיר שמפתחת הרבה מאוד  צריכים ולא רוצים להיות מוכרים  

ונות אנחנו מגיעים להרבה מאוד אוכלוסיות חדשות, שקודם  שירותי רווחה, זה לא מובן מאליו. בשנים האחר
   יהם ונותנים להם שרות והם מאוד גאים בזה.לכן לא קיבלו שרות מהשירותים החברתיים ואנחנו מגיעים אל

 אני אתחיל במשהו כללי, קצת על האגף, ומיד נגיע לימי קורונה.   גה את המצגת()מצי 
לאזרח הוותיק, מחלקת פרט ומשפחה ומחלקת משאבי קהילה.  ה  האגף שלנו כולל שלוש מחלקות, המחלק

בימים הקרובים נעבור להיות ארבע מחלקות, יש לנו ראש צוות חדשה שאמורה להתחיל בימים הקרובים.  
בכל ימי הקורונה עבדנו באופן סדיר, לא יצאנו לחופשה, גם בזמנים שהרוב היו בחופש, אנחנו עבדנו. כל  

חיוניות, כל מסגרות האגף לשירותים חברתיים הוחרגו ועבדנו במהלך הסגר, זאת  ת  העובדות הוכרו כעובדו
אומרת, כל המועדוניות שלנו עבדו בשעות הבוקר, הבית החם לנערות, מרכז היום לאזרחים וותיקים, שני  
יום   "מרכז  וגם  עבדו  שואה"  לניצולי  חם  "בית  ומועדון  "מופת"  מועדון  יותר  שאינטנסיביים  המועדונים 

שאני כבר אספר אליו. בכל ימי הקורונה, גם בין הגלים, היינו בקשר   1.9-ונמכים קוגניטיביים", שנפתח בלמ
שוטף עם כל המשפחות, עשינו סבבים שכל הזמן יזמנו ויצרנו קשר עם המשפחות. כמו שאמרתי, המועדונית  

ניידת "עלם". יש לנו    ית "עוגן לגיל הרך" עבדה, מועדונית "מרוז", מועדוניות "אלון" ו"דולב", "ב חם", 
בעיה מאוד לא פשוט עם בני הנוער שמשוטטים עכשיו ברחובות, דווקא בני הנוער הנורמטיביים יותר. אנחנו  
מגלים יותר ויותר בעיות שם ואנחנו מנסים אפילו להגדיל את ימי הפעילות של ניידת "עלם". גם מחלקת 

וער המשוטט המסתובב, שיש לו היום יותר בעיות. הקמנו לנהחינוך נותנת, בעזרת הנוער, כל מיני מענים  
מרכז טיפול נפגעות תקיפה מינית, "נתיבים לאורות", תחנה    -יחידה לטיפול בבני משפחה מטפלים. "יתד"

יחידות טיפול לאלימות במשפחה    -לטיפול משפחתי וזוגי, יחידת סמים. יש לנו שני דברים חדשים מאוד  
ך. במחלקה לאזרח הוותיק, שמרנו על קשר שוטף עם האזרחים. יש לנו מרכז יום  הרותוכנית "ראשית" לגיל 

סיעודי, יש לנו תיאטרון קהילתי, שתי קהילות תומכות, אחת ביהוד ואחת במונוסון. יש לנו פרויקטים לחיזוק 
 "מבשלים ביחד" ועוד הרבה מאוד פעילויות. -הקשר הבין דורי 

 
ה הדר מימון:  בימי  פעל  זה  התיאטרוןכל  היו    קורונה?  פעל?  זה  כל  מועדונים,  שמונה  הקהילתי, 

 התקהלויות בדברים האלה? כינסתם את הזקנים בתקופה הזאת?
 

המסגרות פעלו, הפרויקטים לא. תיאטרון קהילתי הוא פרויקט, הוא לא עבד, קהילה תומכת  מיכל קדש: 
 ית חם" עבדו.מתוכם "מופת" ו"בשציינתי, שניים  עבדה כל ימי הקורונה, מועדוני קשישים, כמו

 
 מה עבד? באו לשם זקנים?  הדר מימון: 

 
 בוודאי, ב"מופת" יש להם גם הסעות, בוודאי, גם מרכז היום עבד. מיכל קדש: 

 
 בביאליסטוק? הדר מימון: 

 
ידי המשרד ואנחנו עבדנו. בסגר ה מיכל קדש:  ראשון, לא, מרכז היום זה בשז"ר. אנחנו הוחרגנו על 
מועדונים חברתיים, דרך אגב, גם   8זה, כל הזמן עבדנו ברצף, בוודאי. מתוך    א עבדנו אבל אחרישבועיים ל

המודלים החברתיים, הפכנו לעשות פעילויות בגינות, פעילויות ספורט בגינות ונתנו שרות לאזרחים הוותיקים 
רט  , עוד רגע אני אפים, וגם "קו קשר"אז גם כשזה לא עבד, נתנו שרות חוץ מהתקופה שהיינו מאוד אדומ

 עליו. 



 

 

 
 

 4קריאות מוקד שעניינם קשור לנושאי רווחה. היו לנו    670נתונים כלליים, נתונים על עבודת האגף. היו לנו  
סבבים, זאת אומרת, יש לנו כמעט    4סבבי טלפונים לכל לקוחות האגף, גם אזרחים וותיקים וגם משפחות.  

מחלקה ללא יוצא מן הכלל וגם מתנדבים.  קשר, כל עובדי ה  ל המשפחות. יצרנו פעמים לכ  4משפחות,    2,000
במספר וריכזנו מול )לא ברור( בהוצאת   2,500-היו לנו שני סבבים נוספים של שיחות לכל קשישי העיר כ 

סביב  בשבת  וגם  בשישי  גם  שעבדו  נוספות  כונניות  להגיד שהפעלנו  רוצה  אני  למלונות.  מבודדים  חולים 
פניות לשי"ל שנתן עזרה    1,028ה מידי, עבדו סביב השעון. היה לנו  ונית, אין זמן, זצריך להוציא למל  השעון,

הם   הטפסים  רוב  יכלו,  שלא  לכאלה  טפסים  מילא  אפילו  לאומי  ביטוח  אבטלה,  עבודה,  דיני  של  בנושא 
י קניה,  סלי מזון ותוו  1,000-דיגיטליים היום, אז עזרנו לכאלה שאין להם ולא יכולים לעשות את זה. חילקנו כ

פעמים בשבוע, זה נכון לסגר הראשון,   3ארוחות חמות חולקו ביום    470בכל קריטריון של עיר, עוד    שזה המון
  - מנות מתקציב העירייה, מנות חמות, שחולקו במצבי חרום    300בסגר השני המדינה כבר לא סיפקה ונקנו  

למשפח או  לבשל  יכלו  ולא  לבידוד  שנכנסו  שפשומשפחות  שלנו  קצה  לקבות  חייבים  היו  חולקו  ט   15ל. 
מחודשים,   הרווחה,    45מחשבים  ומשרד  הפיס  מפעל  של  כתרומה  חולקו  חדשים  טאבלטים    10מחשבים 

סבבים של חלוקת ערכות משחקים    3חולקו לילדים עם מוגבלות שכלית התפתחותית, היו לנו במועדוניות  
שלם לצעירים וילדים   רים של תרומת קרןחקים לילדים וצעיילדי המועדוניות, חולקו גם ערכות מש  60-ל

משפחות השתתפו בפרויקט איסוף ומיון    40ילדי  המועדוניות קיבלו גם  תווי קניה לביגוד,    60שהם נכים.  
רוצה  אני  עבדו.  הן  הסגר  מהלך  ובכל  מבוגרות  נשים  רובן  הן  תורמות"  "סורגות  ילדים.  וספרי  משחקים 

בכל אורך התקופה סרגו לצוותים רפואיים, הן  התאימו את עצמן    יכול לקחת, סרגו,להראות לכם וכל אחד  
הגיעו גם לפגיות, גם שטיחים עשו שם, והדבר הכי יפה לפני שבוע לנשים שורדות סרטן, הם הכינו כובעים 

ש לנו  קבוצות וואטסאפ שתקפות וקיימות כבר היום, י  8וורודים וצעיפים ונתנו למרוץ השנתי שלהם. הקמנו  
מתנדבים בחרום, כל    400רוצה לגבי ההתנדבות בכלל שתבינו, יש לנו כמעט רבות הדדית. אני  קבוצה של ע

ומעלה והם לא יכלו    70המתנדבים שהיו בחרום לא אקטואליים במגפה הזאת, רובם אזרחים וותיקים בני  
ר, שכל ים חוץ מבני הנועמתנדבים חדש  280לתפקד כמתנדבים, לכן יצרנו קבוצות חדשות ויש לנו כרגע  

בים וכל הזמן מסייעים לנו. יש לנו קבוצה של בישול לכל אלה שזקוקים בסופי שבוע לבישולים,  הזמן מתנד
קבוצה לשינוע של תרופות, זה לא רק לאזרחים וותיקים זה גם למבודדים וגם לחולים שהיו צרכים. יש לנו  

לכ מיפוי  עשינו  עליו.  אפרט  אני  רגע  קשר שעוד  הוותיקקו  האזרחים  והתחלנו  ל  בעיר  של  ים  פרויקט  עם 
לנו בשעת הצורך. אחד   זה לחזק את החוסן הקהילתי בתוך שכונות כדי שיוכלו לסייע  "משכנים קהילה" 

ארוחות שבישלו תושבים למען    50הדברים המאוד יפים זה ההתנדבות הנהדרת שיש בעיר הזאת אז היו לנו  
לרכישת תרופות ועשרות מבודדים נעזרו במתנדבים    אזרחים וותיקים  170-תושבים בכל מיני הזדמנויות. כ

ואזרחים וותיקים נעזרו במתנדבים לקניות. בתקופה הזאת היה גם יום השואה, ציינו אותו אחרת, כל האזרחים 
הוותיקים קיבלו עוגות עם הקדשות אישיות, וזו דוגמה לאחד מהדברים. מרכז גישור עבד בתקופה הזאת ונתן  

כמו שאתם רואים גם במריבות לבני זוג. המרכז למשפחה הוא   שיש לחץ של אחים  ה גם בתוך משפחותעזר
לייצר  מפסיק  לא  הזה  המרכז  מיוחדים,  צרכים  להם  שיש  ילדים  עם  למשפחות  מענה  שנותן  חדש  מרכז 

יות כמו  והרבה מאוד פעילו  ZOOM  -, חונכויות בZOOM  -פעילויות. היינו הראשונים בארץ שנתנו ליצנים ב
שפחות, אני מזכירה לכם שבסגר הראשון אי אפשר היה לצאת מהבית ממש ים שנתנו מענה למ שאתם רוא

ונתנו ממש מענה מאוד מיוחד. בהמשך אותם משפחות קיבלו סדנאות נגרות וקירקסנות, ואנחנו עושים להם 
בריחה,   שינו גם עוד חדריכל הזמן פעילויות הפוגה למשפחות עם הילדים כדי שקצת ייצאו ויקבלו מענה. ע

סדנת תיפוף. דרך אגב, גם בגינות הם היו עד שהפכנו להיות אדומים, הם גם נתנו פעילויות בתוך   היתה להם
הגינות, הייתה פעילות בל"ג בעומר. עכשיו בגינות יש כל מיני שלטים שהמשפחות ביקשו לשים, לילדים 

 שיש להם אלרגיה.  
נו לרשום את כולם, אבל יש לנו חוג ת, שפשוט לא הספקרבה מאוד פעילויועם הפנים קדימה, יש לנו עוד ה

של כלבים, קבוצה לגברים גרושים, מפגש כלבנות טיפולית לאחים, יוגה לאימהות עם ילדים עם מוגבלות,  
, 150-מתנדבים שמדי שבוע באופן רציף מתקשרים ל  80יש לנו    -סדנאות צילום בסמראטפונים. "קו הקשר"  

ם איתם על אקטואליה, בודקים מה שלומם, ואם יש דברים  וותיקים, שמדברי  אזרחים  180-כבר לזה עלה  
חריגים, מדווחים לנו שאנחנו ניכנס לתמונה. יש לנו גם מתנדבים ממכינה קדם צבאית שנמצאים בקשר עם  



 

 

בני  140קשישים.   אצל  כרגע  ונמצאים  לעירייה  אתמול  הגיעו  העירייה,  ידי  על  נרכשו  הנוער,    טאבלטים 
הוותיקים את האפליקציות ש  שמורידים לאזרחים  אותם  יחלקו  הנוער  בני  ואז  הכי מתאימות,  חשבנו שהן 

. אנחנו ZOOM -הם יוכלו לדבר זה עם זה ב  ZOOMוימשיכו להיות בקשר, זאת אומרת, אם הם מורידים תוכנת  
כל מיני דברים    ם, מוזיקת ילדות,נוריד למשל דברים של מוזיקה והם יוכלו לשים שם את המוזיקה שהם אוהבי

הוותיקים.  ש לאזרחים  לדבר  בדיוק    600יכולים  פנאי, החוברת  ערכות  בימים אלה  יקבלו  וותיקים  אזרחים 
נכנסה לדפוס, יצרנו חוברת מאוד יפה ועבה עם כל מיני דברים שיוכלו לשמר תפקודים שלהם גם משחק וגם 

הראשונים כבר    200  קבלו ערכות ספורטאזרחים י  600גם    צבעים, יש שם מנדלות וכל מיני דברים כאלה,  
ה עוד    400-קיבלו  שהיו.   הציבוריות  בגינות  ספורטיבית  הפעילות  הנה  הקרוב.  בשבוע  יקבלו  הנוספים 

אזרחים וותיקים מקבלים מידי יום שישי עוגה עם ברכה    40  - פעילויות מיוחדות שעשינו, "מתוק לנשמה"  
עם סוכר בלי סוכר עם בננה, והם מקבלים    ל עוגה הם רוצים,ואלים איזה סוג שעל פי בקשתם, זה לא סתם, ש 

, יש לנו  ZOOM אזרחים וותיקים קיבלו הכשרה איך לתפעל  -"  ZOOM -מה שהם רוצים. "לימוד נפלאות ה
לשני הצדדים. היו לנו שני מופעים     win winאזרחים וותיקים שמדברים עם כיתות של חינוך מיוחד, זה 

עים בתקופה הקרובה. כמו שאמרתי, בתקופה שלא היו מועדונים,  לנו עוד שני מופ  ים וותיקים ויהיו לאזרח
שלחנו כל מיני פעילויות, נתנו יעוץ לבני משפחה מטפלים,   .  ZOOM-היינו בקשר רציף איתם היו הרצאות ב

  כמעט לא התקשרו,  כמו שאתם רואים. בסגר הראשון הפעלנו קו חם לתמיכה רגשית אבל זה לא עבד, אנשים
לכן פחות. התחנה לטיפול משפחתי, לעומת זאת, רשימות ההמתנה הלכו וגדלו. אנחנו    לא היה בו צורך, 

קיימנו שגרת עבודה, זאת אומרת קיבלנו הרבה מאוד דיווחים על ילדים בסיכון על נשים בסיכון על קשישים  
קורי  ט גם לא לעשות בית, זה לא היה פשובסיכון ואנחנו המשכנו במקביל לכל הדברים גם בעבודה שגרתי

נותן מענה להורים   כי לא הייתה ברירה. "נתיבים לאורות"  ועיר אדומה אבל עשינו  בית בתקופה של סגר 
וילדים, גם הוא פעל בתקופת הסגר. עשינו הרבה מאוד פעילות בנושא של מניעת אלימות בתקופת הקורונה, 

יאליות, כל עובדות האגף, שי  כל העובדות הסוצ ו וחילקנו, אנחנו העלאת מודעות ובסוף הסגר הראשון יצאנ
הוקם מרכז יום ארקדאש, חיכינו לו הרבה מאוד זמן, מקום מהמם הוא    1.9-למתנדבים שמאוד ריגש אותם. ב

- חניכים ובימים הקרובים אנחנו פותחים את הכיתה השנייה ל  10באמת בוטיק. הכיתה הראשונה יש בה כבר  
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תודה מיכל. אנחנו מברכים אותך על העבודה הברוכה שלך ושל עובדי האגף שלך בתקופת   יעלה מקליס: 
הקורונה. חברים, זה לא מובן מאליו כי הם עוד היו בשביתה חודש וחצי לפחות בפורמליות אבל העבודה 

ף  ברתיים ולא רק אגהמשיכה, באמת ישר כוח וגאווה גדולה ולא סתם הפכת להיות מנהלת אגף שירותים ח
ה של כולם, אני מניחה שאני מדברת בשם כולם. עוד משהו לפני שאני נותנת לאלי גרינמן  רווחה. מפה תוד

לדבר, אני מאחלת מפה רפואה שלמה והחלמה מהירה ליוסי חזן מחזיק תיק שירותים חברתיים, שחולה. כן  
 אתה רוצה להוסיף משהו אלי?

 
 כמה מילים.  אני רוצה להגיד  אלי גרינמן: 

 
 נאחל גם רפואה שלמה והחלמה מהירה לחברנו, אורי שנהר. קליס: ה מ יעל 

 
להודות לכל העובדות הסוציאליות שעשו עבודה  אני הרבה שנים הייתי ברווחה ואני רוצה   אלי גרינמן: 

ענקית פה ביהוד בזמנים הקשים. אני מכיר את מיכל, אני זוכר איך שקיבלנו אותה מי שלא ידוע מיכל הייתה  
דרום תל אביב זאת אומרת עובדת סוציאלית מנהלת דרום תל אביב, ואתם יודעים מה זה דרום    אחראית על

רבה בריאות לחברי יוסי חזן ואני יודע איך הם עברו יחד עם מיכל ברגעים  תל אביב. מפה אני רוצה לאחל ה
נמדד כל הדברים    קשים ופה אני צריך לציין כי הוא מחזיק תיק הרווחה ועבדו ביחד יום ולילה, ובאמת מתי 

 האלה? ברגעים קשים. תודה לך מיכל ותודה ליוסי חזן. 
 
 
 
 



 

 

 
אמרתי, בשל שינוי לו"ז של דוקטור אייל דורון אנחנו תודה אלי. אנחנו ממשיכים. כמו ש יעלה מקליס: 

לא נוכל להציג הערב את פרויקט חדשנות בחינוך, שהוא מלווה את האגף ובעצם את כל הצוות החינוכי פה  
, אנחנו בעדכון לגבי משא ומתן לגבי הקמת הקאנטרי. בבקשה, מנכ"ל  4אז אנחנו עוברים לסעיף מספר    בעיר,

 העירייה.

 עדכון לגבי משא ומתן להקמת קאנטרי - 4סעיף מס' 

 
העיר         גיל סימנהויז:  מועצת  פוטנציאלים   2/20בישיבת  עם מציעים  ומתן  לנהל משא  אישרה המועצה 

ואליו לא התקבלו הצעות.    DBOTני. על פי נוסח המכרז שפורסם על פי החכ"ל, זה מכרז  לבניית קאנטרי עירו
בהתאם להחלטה, ניהלנו משא ומתן ארוך עם שני מציעים אשר הציגו את השינויים שהם מבקשים לערוך  
במפרט שפורסם. השינויים שהתבקשו נבדקו על ידי מי שליווה את החברה הכלכלית בכתיבת המכרז, בני 

המלווצי המקצועי  הגורם  עמדת  ובקרה".  יעוץ  "טלדר  מחברת  השינויים מרמן  את  לקבל  שניתן  הייתה  ה 
ידי כל אחד מהמציעים והם אינם מהווים שינוי מהותי בתנאי המכרז. לפני מספר שבועות  שהתבקשו על 

הקמת    הודיע אחד המציעים כי הוא החליט שלא להתקדם במשא ומתן והוא מוותר על זכותו להתמודד על
ושל חברת חדשנית     SPACEת חדרי הכושר  הקאנטרי. המציע השני, למעשה זאת הצעה משותפת של רש

נכסים והשקעות בע"מ העוסקת בתחום הבינוי, והם מעוניינים להתקדם בתהליך לתכנון והקמת הקאנטרי. 
ניה ותפעול שצורף בימים אלה אנו עוסקים בתיקונים אחרונים ובחתימת המציעים על נוסח הסכם הפיתוח, ב

נו נביא אותו לאישור מועצת העיר ונעביר לאישור משרד הפנים  למכרז, וכמובן שמיד עם חתימת ההסכם אנח
בתקופת   בטח  פשוט  לא  תהליך  שהיה  הזה  התהליך  שבאמת  שמח  ממש  אני  זה.  מסוג  מעסקאות  כנדרש 

שר שלמעשה עד היום הם לא  הקורונה שהיא תקופה מאתגרת לכולם אבל בדגש על בריכות שחיה וחדרי כו
חנו למצוא מציע שמעוניין לקדם ומזהה את הפוטנציאל והחשיבות הרבה פועלים הם סגורים, שבכל זאת הצל

 שאנחנו רואים בהקמת קאנטרי לרווחת תושבי העיר.  
 

 . 5תודה למנכ"ל העירייה אנחנו עוברים לסעיף  יעלה מקליס: 
 

 המבוקשים שהסכמנו להם?במה בא לידי ביטוי השינויים   הדר מימון: 
 

קודם כל כשנציג את ההסכם נציג את השינויים. לדוגמה, עלתה שאלה   אני אתייחס בקצרה. גיל סימנהויז: 
במפרט, ליד בריכת השחייה היו טריבונות של ישיבה, האם אפשר לוותר על הטריבונות, זה לדוגמה אחד 

עמלות לעשות חדר אחד גדול שניתן לחלק השינויים שעלו. אחד המציעים ביקש במקום שני חדרים להת
קטנים בלי לשנות את המטראז', זה לדוגמה שינוי שמבחינתנו הוא לא שינוי מהותי.  אותו לאולמות משנה  

חששנו שיבוא מישהו ויגיד הוא רוצה לוותר על בריכה או רוצה לצמצם שטחים. אחד המציעים ביקש לבטל  
ות יכול ללכת לשירותים עם המשתמשים ולהגדיל את היצע  את השירותים של הצוות ואמר מבחינתי הצו

 ותים לבאי הקאנטרי, זה שינוי שמבחינתי הוא לא מהותי והוא יכול להתקבל. השיר
 

האם במסגרת המכרז יש משמעות למכרז או לתנאי ההפעלה לגבי הפחתת המחיר לתושבי   הדר מימון: 
 המתאר של המכרז הזה? יהוד מונוסון או שזה משהו שהוא בכלל לא נמצא בקווי 

 
 זה חלק מהתהליך שאנחנו עושים היום והוא יובא במסגרת ההסכם. גיל סימנהויז: 

 
 -בדיון הבא יעלה מקליס: 

 
אז יש איזה שהיא פונקציה בהסכם של הפחתת מחיר לתושבי יהוד? הנחה שקיימת ותהיה   הדר מימון: 

 א קבלן?קיימת לתושבי העיר הזאת או שנותנים עסק מסחרי לאיזה שהו
 



 

 

 קר. הדר, זה דיון ע יעלה מקליס: 
 

 למה עקר? כרגע מנהלים את המשא או מתן. הדר מימון: 
 

 את כל הפרטים אנחנו נביא כשנביא לדיון במליאה. יעלה מקליס: 
 

 אבל אם לא לקחו את זה בחשבון אז זה הזמן לקחת את זה בחשבון. הדר מימון: 
 

 יש תנאי מכרז. יעלה מקליס: 
 

אז שגם לתושבי העיר   DBOTדונם לקבלן  25ל שאני אומר שאם נותנים שטח עירוני שה מ הדר מימון: 
יהוד מונוסון יצא משהו חיובי בדבר הזה, והמשמעות של זה מבחינת תושבי העיר זה הנחה לתושבי העיר 
יהוד מונוסון, זה משהו אלמנטרי כשאנחנו נותנים את הקרקע, שזה לא ישמע לכם כזה קשה שנקבל הסכם  

 חתום לאישור.
 

ימים אלו אנו עוסקים בחתימת המציעים על נוסח הסכם,,,".  יש כבר נוסח או  כתוב פה "ב אמנון סעד: 
 שעובדים על הנוסח?

 
 נוסח ההסכם צורף למכרז.  גיל סימנהויז: 

 
 - כן אבל כתוב פה )לא ברור( אמנון סעד: 

 
 זה לא מנוסח טוב.  יעלה מקליס: 

 
 - כאילו אתה מנהל משא או מתן על  זה לא מנוסח טוב, אמנון סעד: 

 
 אתה צודק, אני הערתי את זה למנכ"ל גם קודם. יעלה מקליס: 

 
 הנוסח של ההסכם פורסם עם המכרז של החברה הכלכלית. גיל סימנהויז: 

 
בישיבת   אמנון סעד:  זה  את  אמרתי  אני  הזאת,  בנקודה  להגיד  רוצה  מי ZOOMאני  שאם  חושב  אני   .

ב' אז יבורך מאוד. אני אישית לא רואה שום דבר כזה    8א'    8-למה שדיברנו ב  וןשעוסק במלאכה ימצא פתר
דונם כאשר שני הדונמים שנגרעים    23והלוואי שאני טועה, עדיין אפשר להציל את המצב לעשות קאנטרי של  

ובמהלך   לפני  זה  על  דיברנו  שכולנו  יהוד,  למרכז  פתרון  ויתנו  אחד  באף  יפגעו  לא  הכוללת  מהתוכנית 
 רות, אחרי הבחירות, זה משהו שחובה עלינו לבצע אותו.חיהב

 
 תודה. יעלה מקליס: 

 
אני דווקא בעניין הזה רוצה להגיד שאם ראשת העיר הבטיחה והיא לא יכולה לקיים אז   הדר מימון: 

 שתישא בתוצאות של העניין הזה.
 

 -תודה. אם לא היית אומר את זה יעלה מקליס: 
 

טחתי לכם ואני אמרתי שבדרך הישירה והדרך הישירה  גיד להם מה שהבשתלך לאנשים ות הדר מימון: 
 תנצח אז יכול להיות שהאירוניה פה שלא בדיוק הדרך הישרה ניצחה.

 



 

 

 - הדר, בוא לא ניכנס לזה, באמת, אנחנו מנהלים עכשיו עיר יעלה מקליס: 
 

כשה הדר מימון:  קפה,  בית  באותו  ביחד  ישבנו  הבטחתי,  אני  להבטילא  לא  ההבטחות חלטנו  את  ח 
 ריקות מתוכן האלה.ה

 
נגמרו   יעלה מקליס:  בבחירות,  לא  אנחנו  רלוונטי,  לא  זה  אנחנו  הדר,  אחרי,  שנתיים  אנחנו  הבחירות, 

 שלוש שנים לפני, יש מלא זמן. תעזוב עכשיו, אל תשחית את כוחך לריק. 
 

 אבל עכשיו זה הזמן שלך לקיים את ההבטחות שלך.  הדר מימון: 
 

   2020שיפוצי קיץ  1124הגדלת תב"ר  - 5סעיף מס' 
 

מקליס: בסך  2020בשנת    יעלה  תב"ר  פתיחת  העיר  מועצת  קיץ"    2.5של    אישרה  "שיפוצי  עבור  מש"ח 
במוסדות חינוך. "שיפוצי קיץ" מבוצעים למעשה לאורך כל השנה בהתאם לתכנית עבודה סדורה המבוססת  

שיפורים במבנה ובקשות שעולות ממנהלות/ מנהלי   על תיעדוף הצרכים עפ"י: בטיחות, ביטחון, היגיינה,
 בתי הספר.

ת הקורונה מחד והארכת משך בית הספר של הקיץ בבתי הספר  על אף המגבלות והאתגרים שהציבו מגבלו
ובגנים לחודש אוגוסט מאידך, הושלמו כל העבודות שתוכננו לרבות: תיקון ליקויי בטיחות עפ"י סקר ממונה  

, בינוי ותיקון תשתיות, תיקון לקויים תברואתיים, עבודות צביעה ועוד, בבתי הספר  בטיחות, עבודות איטום
במ וכן  במבנה  והגנים  שבוצע  העומק  לשיפוץ  בנוסף  זאת  העירונית.  השפ"ח  וביחידת  הנוער  תנועות  בני 

יפן(  המרכזי בבית הספר "הרצל", בחצר בית הספר "אורנים", הכשרת שתי כיתות גן נוספות )גן אירוס וגן סי
  2020כעת, מבקש אגף החינוך לבצע עבודות תחזוקה נוספות עוד קודם לסיום שנת  .  M21והקמת מרחבי  

 .  2021ושלא כדאי להמתין עם ביצועם עד לאישור תב"ר שיפוצי קיץ לשנת 
 ₪ לטובת ביצוע העבודות החיוניות.  270,000בהתאם לאומדן שערך האגף יש צורך בהגדלת התב"ר בסך של  

 
הסיפור של שיפוצי קיץ מתחיל לפני כשנה, בעת הזאת חיה, כאשר מנכ"ל העירייה מבקש   פריד:ור גוט מירי א 

. מה שעשינו, עשינו תהליך של תעדוף כמו שנאמר  2020איתנו להציג תוכנית עבודה סדורה לשיפוצי קיץ  מ
ל ההכנה המוקדמת  כאן שהתחיל לפני שנה ואנחנו לא ידענו שבכלל נגיע למצב של קורונה אבל למזלנו בגל

אנחנו הולכים. אז כמו  השוטפת כשהגענו לשנת הקורונה היינו מוכנים בסדרי קדימויות וידענו בדיוק לאן  
שאמרנו התעדוף לביצוע מטלות שיפוצי קיץ היו בצורה כזאת. קודם כל, כל מה שקשור לביטחון ובטיחות 

ת הסבירה אנחנו מבינים שביטחון ובטיחות  זה הדבר הראשון גם על פי חוזרי מנכ"ל של משרד החינוך והדע
דנו בעדיפות שלישית "דורש טיפול" במובן זה בראש ובראשונה, אחר כך כל מה שקשור להיגיינה.  העמ

שזה יכול להפוך וזה עלול להיות או היגיינה או ביטחון ובטיחות ולכן יפה שעה אחת קודם ורק לבסוף הנושא  
מנו סיורים מקדימים בכלל מוסדות החינוך עם צוות מטה אגף החינוך,  של האסתטיקה. בתוך התהליך הזה קיי

הגיל הרך, גם מנהל מחלקת לוגיסטיקה, ושם שמענו דרך מנהלות בתי הספר  אליו התלוו גם מנהלי מחלקות  
את דרישות שיפוצי קיץ על פי מה שהן מבינות מה שהן רואות וכמובן מכירות את המרחב החינוכי שלהם 
וגם הן פעלו לפי התעדוף שהצגנו להן מבעוד מועד. בוצעה חשיבה אגפית וסוכם על מתווה רב שנתי, מכיוון 

וחצי מיליון, היינו חייבים להיכנס לתוך המסגרת,   2  -אנשים שעומדים לפי תקציב ותקציב שהוגדר ב  שאנחנו
לתעדף ולבנות את התוכנית הרב שנתית כאשר כל שנה אנחנו מביאים עוד נתח ועוד חלק מהעשייה לטובת  

ענו את התהליכים, ביצוע, וכמובן כתבנו נוהל לשיפוצי קיץ שאושר גם על ידי מנכ"ל העירייה. אחרי שקב 
.  2020שלחנו את תוכנית שיפוצי הקיץ לכל מנהלת ומנהלת כדי שתדע בדיוק מה היא צריכה לקבל בקיץ  

אחרי שעשינו את כל זה, פרצה לה הקורונה. לפני שאני אתאר את מה שקרה כאן, והקורונה זימנה לנו גם  
תלמידים כי כידוע כשיש תלמידים אנחנו  הזדמנות חיובית לא רק שלילית כי ברגע שהתפנו מוסדות החינוך מ

לא יכולים לפעול בתוך המרחב החינוכי עם עובדים, ניצלנו את המצב וכבר התלבשנו מחודש מרץ כי כבר  
היינו ערוכים, על מתווה שיפוצי הקיץ וכך לדוגמה בית ספר "רמז" קיבל מענה של כל תשתיות שיפוצי קיץ 

שקיבל מענה בטרם עת ועוד כהנה וכהנה. בסך הכל עד סוף קיץ    עוד בחודש מרץ, בית ספר "יהודה הלוי"



 

 

עשינו ערב רב של פעולות כדי לקדם את מוסדות החינוך ובתי הספר על פי המתווה, כמובן בשיתוף    2020
פעולה עם אגף איכות הסביבה, שיתוף פעולה עם אגף של רמי אילן, תקשורת ומחשבים, כי כל הדברים  

את המעטפת הנדרשת. בנית שני גנים חדשים זמניים "סיפן" ו"אירוס". בית ספר    האלה ביחד כולם נותנים
חידוש עומק של המבנה המרכזי בשיתוף אגף הנדסה שנתן לנו תמיכה מטורפת, בלי אגף הנדסה לא    -הרצל  

כפי   "רמז"  ספר  בית  של  פנים  מתיחת  ראשון  כשלב  היום.  נמצא  למקום שהוא  המבנה  את  מביאים  היינו 
כל שאמרתי   החלפת  ידי  על  מטורפת  פנים  מתיחת  קיבלו  ו"פסגות"  "סביונים"  חטיבת  קורונה.  בימי  עוד 

התקרות האקוסטיות לתקרות רלוונטיות עם אור כדי שתלמידינו והצוות החינוכי יתהלכו במסדרונות בית  
מונגשת    הספר והמסדרון יהיה מואר. התקנת מתחם כושר גופני חדש בחצר, העמדת שולחן פינג פונג וחצר

"אורנים"   ספר  בית  שנהרס   -ב"פסגות".  מבנה  אותו  של  המרחב  כל  והפיכת  הישן  החט"צ  מבנה  הריסת 
למשטח חצר יפהפיה שיש בו גם חלקים מטופחים של טיפוח ונוי וגם דשא.  ליקויי הבטיחות שטיפלנו בהם  

מרחב   -"יגאל אלון"    בבי"ס "במעלה", איטום והכשרת המקלט לשימוש שוטף, וליקויי בטיחות למיניהם.
 למידה חדשני שהוקם שם. "היובל" הקמת תאי שירותים חדשים ושיפוץ עומק של כל המרחב לגיל הרך.

 
אלף   270אבל הביאו אותנו כאן לאשר רק  יש לי שאלה. אני לא רוצה חס וחלילה לפגוע   הדר מימון: 

אני מניח שאגף ההנדסה יגיד בוצע טוב  שקל תוספת לתב"ר קיים, שכבר בוצע. עכשיו, כל מה שבוצע בוצע,  
אלף שקל? מה אתם צריכים    270בוצע פחות טוב, אנחנו לא יודעים, אבל כרגע השאלה היא בשביל לאשר  

כי את כל מה שאתם עושים אתם בטח אלף שקל האלה? אם תוכלי רק בכמ  270-את ה נקודות בקטנה  ה 
שולמים וזה בסדר. אנחנו פה מאשרים תב"רים עושים עבודה נהדרת כי זה התפקיד שלכם ועל זה אתם מ 

 וחצי מיליון שקל שעליו אנחנו לא נדבר בכלל.  7ואנחנו רוצים להתקדם כי יש עוד תב"ר של 
 

 את המצגת ואני גם אענה על השאלה שלך.אני אסיים  מירי אור גוטפריד:
 

בת שזה יפה מאוד שמנהלת מועצת העיר אישרה כסף לשיפוץ בתי ספר וגני ילדים. אני חוש יעלה מקליס: 
 -האגף מפרטת את העבודות שבוצעו ובסוף הפרוט הזה היא בוודאי גם תספר על העבודות שבגינם

 
ה מעין מענה לרוח מאוד חזקה בישוב שאומרת התחושה שכל מה שהיום אנחנו שומעים ז הדר מימון: 

במה שאנחנו צריכים לעשות  שלא עשית כלום מתחילת הקדנציה, אז כנראה שזה המענה אבל בואו נתרכז  
 פה באמת כחברי מועצת עיר ולא בתעלומת בחירות.

 
לטעמי,  יעלה מקליס:  הזאת.  בדרך  ממשיך  לא  שאתה  חבל  הקודמות  בישיבות  חמוד  כזה  היית  הדר, 

 חשבתי שיש פה שיפור. 
 

הליקויים ביצוע שיפוצים התיקונים ו  -אני חושבת שמן הראוי שנמשיך. גני ילדים    מירי אור גוטפריד:
ההנגשה   את  שצריך  שלם  עולם  שהוא  ילד  זה  דבר  של  בסופו  כי  חשובה  פחות  שלא  אקוסטית,  והנגשה 

לנו   היו  החינוכי,  המרחב  בתוך  לתפקד  יוכל  שהוא  בשביל  הספר    5כאלה  האקוסטית  בתי  בשלל  כיתות 
נדבר על החלפת מזגנים, ובאופ והנגשה טכנולוגית במוקדים שונים, שלא  ן כללי, בדיקת  שמופיעים כאן, 

אגרונום והדברה בכל מוסדות החינוך, גם פה זה המקום לציין את מחלקת הביטחון שהושיטה לנו יד ועזרה  
י האגפים הנוספים. בתוך כל הדבר הזה, אנחנו השקענו בכל דבר ועניין, החינוך לא יכול לפעול ללא ממשק

 גם סביב האגפים הנוספים את הסכומים הנ"ל.
 

 - כבר תעמולת בחירותזה  הדר מימון: 
 

 הדר אתה מוכן לא להפריע למנהלת אגף החינוך? יעלה מקליס: 
 

אלף    270מיליון שקל האלה לתב"ר של    20-כן אבל מה זה יעלה? מה זה קשור עכשיו ה הדר מימון: 
 שקל? נו באמת אל תעשו צחוק.



 

 

 
 הדר, אתה לא חייב להקשיב, אל תקשיב, הכל בסדר.  יעלה מקליס: 

 
אלף שקל. אני    270מה זה אל תקשיב? את מביאה אותי לכאן בימי קורונה לאשר תב"ר של   הדר מימון: 

 צריך לשמוע עכשיו תעמולת בחירות?!
 

 אז אל תקשיב.  יעלה מקליס: 
 

הדר, אבל תמיד אתה מבקש בסיעה שלך תוכנית עבודה, תמיד אתם דורשים תוכנית עבודה,  שימי בונפיל: 
 נכון?

 
אלף שקל מביאים לכאן כדי לאשר,    270ן תוכנית עבודה לבין תעמולת בחירות.  יש הבדל בי הדר מימון: 

 עשי צחוק מהזמן שלי. אלף שקל? אני לא מבין את הדבר הזה, אל ת 270-תגידו על מה אתם רוצים את ה
 

 הדר, אם זה מפריע לך ואתה מבזבז את הזמן, אין חובה באמת. יעלה מקליס: 
 

ראה עיניים, קצת מהפיתוח שעשינו בבית ספר "רמז", הפיתוח שעשינו בבית  אין טוב כמ  מירי אור גוטפריד:
לחלוטין,   פניו  את  ששינה  "הרצל",  ספר  בית  גם  להיות  הפך  זה  כך  "אורנים",  עם ספר  הבינים  וחטיבות 

התקרות האקוסטיות והמגרש של הכושר הגופני. גנ"י אירוס וסיפן חדשים לגמרי עם כל הפיתוח הסביבתי  
מובן בתוך הגנים. מרחבי הלמידה שלנו, אנחנו ממשיכים ומשקיעים גם בתוך מרחבי הלמידה כי  והפנימי כ

ות פדגוגית, ובזאת אנחנו מסיימים. לגבי  אנחנו חושבים שיש קשר בין מרחב למידה לאיכות הלמידה וחדשנ
כי ברגע   אלף ₪ נדרשים גם להשלמות קטנות שנדרשים לנו בעקבות דברים שהתחלנו, 270אלף ₪,  270-ה

שאנחנו מתחילים אתה פתאום רואה שאתה צריך את זה ואת ההוא כי אתה לא יכול להתעלם מברז, רצפה 
קבות ביקורת בטיחות שאנחנו ביקשנו להפעיל, כמובן  או מדברים שצריך לעשות אותם כהשלמה, וגם בע

ובטיחות גני ילדים בהיבט  בהנחיית המנכ"ל, דרך אגף איכות הסביבה, הווטרינרית, בכל מה שקשור לבריאות  
הבריאותי, ושם גם אנחנו רוצים לתת מענה מידי לדברים שהוצפו ולא לחכות שנה שלמה עד שנצטרך לתת  

 אלף ₪.  270-ל כן האת המענה לדברים האלה, וע 
 

מיליון שקל. אני   20-אלף ₪ וגם במסגרת ה  270-אז אני רוצה לשאול שאלה במסגרת ה הדר מימון: 
ילדיי   את  עשרות שולח  השקענו  אחרים.  ספר  לבתי  גם  אחרים  וילדים  לרמז  חלקם  ביהוד,  הספר  לבתי 

עיר שלנו. האם את יכולה לומר  מיליונים, האם את יכולה היום כמנהלת אגף החינוך, יש פה גם את מהנדס ה
ילדים  הם  הילדים שלנו  יהוד, האם  בעיר  רעידת אדמה  תהיה  וחלילה  היום, אם חס  בצורה פשוטה, האם 

שנה,    70וגנים במסגרת מבנים שהם איכשהוא קיבלו חיזוקים כאלה ואחרים קונסטרוקטיביים למבנים בני  שמ
 שוטה.האם הם יעמדו במסגרת רעידת אדמה? זאת שאלה סופר פ 

 
 זה לא שאלה פשוטה.        מירי אור גוטפריד:

 
ם בבתי הספר, הכסף הזה מיליון שקל לשיפוצי  2.7אלף שקל, שגם אם תתני עוד    270-כי ה הדר מימון: 

 . 270-גם ייבלע, לא רק ה
 

ף  כדי לסבר את אוזנך, בהיבט הבטיחותי והאופן הרציני שאגף ההנדסה עובד יחד עם אג מירי אור גוטפריד:
מבנים כי לא חיכינו שיקרה משהו לגביהם, אנחנו הלכנו    3החינוך, רק לפני שבוע קיבלנו אישור לפסילה של  

יקה של קונסטרוקטור וגילינו מה שגילינו, וגם כשהיו חלוקי דעות לגבי הפסילה שלהם,  ועשינו באופן יזום בד
שם ילדים. לגבי רעידות אדמה, אולי  אנחנו התעקשנו ונלחמנו עם משרד החינוך כדי לפסול ולא מכניסים ל

שאני לא    מהנדס העירייה ידע לענות על זה, אני לא מהנדסת אני אשת חינוך, אני לא רוצה להיכנס לדברים
 יודעת להגיד, אני לא סיסמוגרף ואני לא אחראית. 



 

 

 
,  אתם הכנסתם קונסטרוקטור, מבחינה בטיחותית זה משהו אלמנטרי, ילדים לומדים שם הדר מימון: 

 האם זה בטוח? מתחנכים שם. 
 

יודעת שגם משרד החינוך כרגע  מירי אור גוטפריד:  שתי בדיקות שונות לגמרי. רעידות אדמה, אני 
ה משאבים לבדיקות לכלל בתי הספר במדינת ישראל, מתחילים מצפון הארץ ומגיעים למרכז. בקרוב  הפנ

ישראל. השאלה שלך מדינת  כל  כמו  ואנחנו  אלינו,  גם  עם   מגיעים  קורה  מה  ישראל,  מדינת  לכלל  נוגעת 
 רעידות אדמה, כי אנחנו יושבים על השבר הסורי אפריקני. מעבר לזה, אני לא יודעת לענות.

 
הילדה שלי היום נמצאת בבית ספר בטוח? שאלה פשוטה. לדוגמה, האם "רמז" בית ספר   הדר מימון: 

לה פשוטה. ראשת העיר אולי את יודעת את  בטוח ועמיד בפני רעידות אדמה מבחינה קונסטרוקטיבית? שא
י נשמע איזה  התשובה, אולי המנכ"ל, אולי מהנדס העיר. אנחנו מביאים לפה קאדר של מומחים בתשלום, אול

 תשובה מוסמכת.
 

 הדר, תודה רבה על השאלה.  יעלה מקליס: 
 

 מה התשובה? הדר מימון: 
 

אני לא מהנדסת קונסטרוקציה, אין לי תשובה על השאלה הזאת. אתה לא באמת חושב שיש   יעלה מקליס: 
 -תשובה שנשלפת מהשרוול. אני יכולה להגיד לך שיועץ קונסטרוקציה כן עבר על כל המבנים

 
אז הוצאנו עשרות מיליונים ועדיין אין תשובה, ולו קצה של תשובה באשר לבטיחות של  הדר מימון: 

 בבתי הספר. זה מה שאת אומרת? הילדים שלנו
 

 הדר, תודה רבה. יעלה מקליס: 
 

האמת שהייתי רוצה גם להפנות שאלה ליו"ר מחלקת החינוך בעניין המכרזים בתיכון. האם   הדר מימון: 
 ופל? הובטח שזה יטופל לפני כמעט שנה. מה נגמר עם הדבר הזה? הדבר הזה ט

 
 לא שנה. יעלה מקליס: 

 
מקיימים את חוזר מנכ"ל בעניין התיכון, מכירת משקאות ממותקים בבתי הספר   האם אנחנו הדר מימון: 

 לילדים שלנו?
 

 אני לא מכירה את הנושא, אני מוכנה לבדוק.    מירי או גוטפריד:
 

 קשה תעשי את זה. בב הדר מימון: 
 

  2020יופי, תודה. אנחנו בהצעת החלטה מועצת העיר מאשרת הגדלת תב"ר שיפוצי קיץ   יעלה מקליס: 
 אלף ₪ מקורות מימון קרנות הרשות, מי בעד?  270סך הגדלת התב"ר 

 
 כפול עשר.  270אני בעד  הדר מימון:  

 
 י, שימי ואני. טוב. פה אחד? חיים, בני, שמוליק, אמנון, הדר, אל יעלה מקליס: 

 
 



 

 

 
 פה אחד.   הצבעה: 

 

 
 
 

 התייעלות אנרגטית החלפת תאורת לד  743הגדלת תב"ר  - 6סעיף מס' 

 מש"ח   2.3 -סך הגדלת התב"ר 

 קרנות הרשות  -מקורות המימון 
 

התייעלות האנרגטית החלפת תאורת לד. סך הגדלת התב"ר    -  743, הגדלת תב"ר  6אנחנו בסעיף    יעלה מקליס:
 מקורות מימון קרנות הרשות.    מיליון ₪, 2.3

ח לצורך התייעלות אנרגטית מש"  2.5אישרה מועצת העיר פתיחת תב"ר בסך של    2019בשנת  דברי הסבר:  
אש"ח תוקצבו ממשרד הכלכלה במסגרת ק"ק   400גופי תאורה לתאורת לד ברחבי העיר.    1,200  -והחלפת כ

ית פרסמה מכרז לביצוע החלפה של גופי תאורה  להתייעלות אנרגטית והיתרה מקרנות הרשות. החברה הכלכל
ונו כח עזיבת מנהל החכ"ל דאז, הועבר תהליך  וכן להחלפת עמודים שנפסלו, לאחר השלמת הליך המכרז 

 הביצוע לאחריות אגף איכות הסביבה וחזות העיר.
 

 הפרויקט מתנהל בשני מסלולים במקביל:

כ   3  - • החלפת כלל פנסי תאורת הרחוב בעיר לפנסי לד   פנסים   000,
כ   ישנים  תאורה  עמודי  כולל  בטיחות  תשתית  החלפת  ת    500•  בטיחו )מתב"ר  עמודים 

 .  חשמל(
רי העדיפות בפרויקט נקבעו בהתאם לסקר תשתיות ותאורה שנעשה על ידי אגף ההנדסה בשיתוף האגף סד

 לאיכות הסביבה וחזות העיר כאשר בבסיס הדברים מטופלים מפגעי בטיחות כשלב ראשון. 
 
כהן, נ אלי  הימים,  מוהליבר, ששת  גוריון,  בן  קפלנסקי,  ברחובות:  תאורה  גופי  החלפת  בוצעה  להיום  כון 
צוקרמן,  א חסיד,  משה  נתניהו,  יונתן  סוקניק,  נחה,  המורה  כצנלסון,  גינת  שיטרית,  בכור  כצנלסון,  לפרט, 

ן )חלקי(, חיטה, שעורה,  טננבאום, לוחמי הגטאות, מלמד, השלום, בן צבי, יוספטל, יהודה הלוי, משה דיי
 גופי תאורה(  500 - שיפון, שיבולת, הרצוג, ביאליק חח"י, עץ האפרסק. )כ

 

אלטלף,     2020בדצמבר    31  עד שבזי,  הוזמן(:  והציוד  )מתוקצב  ברחובות  תאורה  גופי  החלפת  תבוצע 
, צה"ל, שפירא,  החרושת, המעפילים, סירקין, העצמאות, השלושה, נורדאו, גירון, לוי אשכול, קפלן, רמב"ם

ה, בר סמנטוב )צפון(,  שזר, ביאליק, אפרסק )שביל(, נרקיס, שבטי ישראל, חנה סנש, ארלוזורוב, מרכוס, הרוא
  750  -גינת אוקלהומה, רמז , שיבת ציון, דוד אלעזר, אלפרט, רם כהן, קדושי מצרים, מרכוס, הבנים, טלבי. )כ

 גופי תאורה(.
 

ת גופי תאורה ברחובות )מתוקצב והציוד הוזמן(: אצ"ל , גולדה, מרבד  תבוצע החלפ  2021בפברואר  28עד 
מונוס רובע  רחובות  כלל  ברוש, הקסמים,  אלה,  היובל,  החורש,  ביאקובסקי,  טורצ'ין,  ניסן  המעפילים,  ון, 

ורבנה,   איריס, הרדוף,  דליה,  בגין,  מוצקין,  היובל, חבצלת, טופח,  גינת  יסמין,  דרך החורש,  דולב,  גומא, 
-)כ .ת המינים, לולב, ערבה, הדס, אתרוג, פרחי הבר, הרצוג, סינואני, ז'בוטינסקי, וורדים )צפון( , ניליארבע

 גופי תאורה(. 600
 
 
 
 
 

 .2020: מועצת העיר מאשרת פה אחד, הגדלת תב"ר שיפוצי קיץ החלטה
 ₪  270,000סך ההגדלה: 

 מקורות מימון: קרנות הרשות
 



 

 

 
 

 מליון ₪ בהתאם לפירוט: 2.3להשלמת תהליך החלפת גופי תאורה נדרשת הגדלת התב"ר בסך של 

ו  הי השמחה,  מתחם  בעיר:  ספורט  ומתקני  במגרשי  תאורה  גופי  החלפת  אולם  •  בל, 
ספורט  ספורט,   אולם   , הוקי הרצל,   , ן אלו יגאל   , נורדאו הפטאנק,  מגרש  אורנים, 

ונים, רמז   אש"ח.   402  - כ   - סבי
רח' סעדיה חתוכה, רח' קדושי    - • פרויקט תשתיות הכולל החלפת עמודים וגופי תאורה  

י       מצרים,   ז , מונוסון כניסה ראשית, רח' אשכנ ן ונים, גן רבי ון הסבי י ון קנ י   985  - כ חנ
 אש"ח. 

 אש"ח.  610 - כ GISתאמות בטיחות בפרויקט : החלפת מגשרים, אישורי מהנדס, מיפוי ה  •
ל יהלום, שביל אתרוג, חניה צבי    •  התקנת תאורה חדשה/שדרוג במקומות חשוכים: שבי

  ,  אש"ח.    290   - תאורה במתקני משחק מתחת להצללות, התאמת מרכזיות ופיצולים כ ישי
 

וחים שבוצעו עד כה,  אנו צופים קיטון משמעותי בצריכת החשמל העירונית ם כפי שעולה מניתבהתאם לנתוני
אש"ח    550  -אש"ח    450, משמע חסכון בצריכת החשמל העירונית של  55%-45%לתאורת רחוב המוערכת בכ  

 בשנה.
  2.3ר  הצעת החלטה: מועצת העיר מאשרת הגדלת תב"ר התייעלות אנרגטית והחלפת תאורת לד סך התב"

 קורות מימון קרנות הרשות.מיליון ₪ מ
 

 לדעתי, ראש העיר, חסר את ויצמן, צבי ישי, הגדוד העברי, וינהוז ואת מגרש הטניס.  שימי בונפיל: 
 

ויצמן בוצע, צבי ישי זה טעות סופר. חלק )לא ברור( עמודים פרטיים של העירייה בוצעו  שגיא מסר: 
 ני יש.לה הקרובה. סינוא)לא ברור( עדיין לא בוצע, יבוצעו בנג

 
 הגדוד העברי? שימי בונפיל: 

 
 בטעות הושמט כנראה. שגיא מסר: 

 
 וינהוז ומגרש הטניס. שימי בונפיל: 

 
 מגרשי הטניס לדעתי נכנסו פה. שגיא מסר: 

 
 וינהוז יש בטח "לדים", לא?  שימי בונפיל: 

 
 וינהוז יש "לדים". שגיא מסר: 

 
 כבר.  זה רחוב שחידשו אותו גיל סימנהויז: 

 כשעשו עבודה בהנדסה שם, אז כבר החליפו את זה, לא במסגרת התב"רים האלה. שגיא מסר: 
 

 טוב שגיא, תרשום. יעלה מקליס: 
 

 כבר העברתי את זה. רשמתי.  שגיא מסר: 
 

מודים לסגן ראש העיר על תשומת הלב ועל הפירוט, וכמובן שאנחנו לא נקפח אף אחד, זה   יעלה מקליס: 
 אנחנו מחליפים את ה"לדים" בכל העיר. פרויקט עירוני, 

 
 



 

 

 
 

אני מברך את שגיא את ויקטור ואת המנכ"ל, כל מי שעוסק בזה, זה   - אני רוצה לשאול. א' אמנון סעד: 
את זה וכל הכבוד. יש לי שאלה, שאלה אליך שגיא, ושכחתי    באמת דבר מאוד מבורך והגיע הזמן ועושים

 . קיבלתם תגובות? קיבלתם פניות?לשאול אותך. שמעתי לא אחת, שהאור מאוד חזק
 
קיבלנו עד עכשיו שתי קריאות על נושא של אור מאוד חזק. לפעמים זה בזווית ששמו את  שגיא מסר:  

דר את הבעיה הזאת. עכשיו שתי קריאות לכל כך הרבה  זה ואז אנחנו משנים את הזווית של הפנס וזה מס
 רחובות לדעתי זה בטל בשישים.

 
ב בנושא הזה להבהיר שאנחנו מבצעים מדידה בכל רחוב לפני הביצוע ומדידה אחרי חשו גיל סימנהויז: 

מים הביצוע, בהתאם לתקינה וכמו ששגיא אמר, סך הכל קיבלנו שתי תלונות ואנחנו יכולים לפתור את זה לפע
 בהתאמה וכיוון של גוף התאורה. 

 
תב"ר. זה משהו שאנחנו לא לקחנו  שאלה אחת. אני מבין שאנחנו פה צריכים להגדיל את ה הדר מימון: 

 אותו בחשבון כשתכננו את הפרויקט הזה?
 

התב" גיל סימנהויז:  הקריאה,  העיר  שראש  כמו  של  כשהתב"ר  להחלפה  נקבע  המקורי  גופי   1,200ר 
תאורה. אם סכמת את הנתונים, אז במסגרת המכרז שביצענו ובסכום שהמועצה אישרה, אנחנו מחליפים קרוב  

אנחנו עושים בתקציב הראשוני כבר    1,200אורה בזכות המחיר שקיבלנו במכרז. כך שבמקום  גופי ת  1,800-ל
  2021בור לפעימה הבאה כבר. אנחנו מעריכים שעד חודש יוני  ועכשיו אנחנו מבקשים להקדים ולע  1,800

  אנחנו מסיימים גם את הפעימה השנייה ולמעשה מסיימים את כל העיר, למעט מקומות בודדים שהולכים 
 להתחדשות עירונית, ואין טעם להחליף שם עכשיו. 

 
רואים שיש לנו חיסכון אגב, יש לי פה גם נתוני אמת שמדדנו את המרכזיות אתמול, אנחנו  שגיא מסר: 

  64%א' עד ת', אנחנו רואים שבשלושת המרכזיות האלה יש לנו  -בחשמל. שלוש מרכזיות סיימנו אותם מ
 חיסכון בחשמל.

 
 ף? ה זה בכסכמ      :הערה

 
לנו חיסכון של   שגיא מסר:  נותן  זה  לנו בערך    74,989לשנה  יש  מרכזיות    ₪20 על שלוש מרכזיות. 

 שאנחנו עובדים עליהן.
 

 חיסכון זה תמיד דבר טוב.  מימון:   הדר
 

 מי בעד?   יעלה מקליס: 
 

 :     פה אחד. הצבעה 
 

 
 

 תודה רבה. תודה שגיא, יישר כוח.      יעלה מקליס:
 

 והחלפת תאורת לד : מועצת העיר מאשרת פה אחד, הגדלת תב"ר התייעלות אנרגטיתהחלטה
 מש"ח 2.3 -סך הגדלת התב"ר

 קרנות הרשות-מקורות המימון
 



 

 

 

 תיחת תב"ר תכנון מוסדות חינוך וציבורפ  - 7סעיף מס' 
 
 
 
 

כחלק מהתוכנית האסטרטגית  פתיחת תב"ר תכנון מוסדות חינוך  וציבור.    -  7אנחנו בסעיף          יעלה מקליס:
חינוך   למבני  העירוניות  העירונית  הפיתוח  לתכניות  בהתאם  ההנדסה.  ואגף  החינוך  אגף  ידי  על  שנבנתה 

ייה להתחיל בתכנון של מבני חינוך נוספים שיתנו מענה ליחידות הדיור  וההתחדשות העירונית, נדרשת העיר
 החדשות שיאוכלסו בשכונות העיר.

יכים ארוכים, יש חשיבות רבה  מאחר ותהליך התכנון, קבלת האישורים וההרשאות ממשרד הפנים הינם תהל
בהתאם להרשאות    להתחיל בתהליך התכנון מוקדם ככל הניתן, אף קודם לקבלת הרשאות ממשרד החינוך.

התכנון והבינוי שיתקבלו על ידי משרד החינוך בהמשך, יוחזר השיפוי מההרשאות לקרנות הרשות. בשלב  
עבור מבני חינוך ומתחמים בהם    ₪2021-2023 לשנים    7,650,000זה, מבוקש לאשר תב"ר תכנון, בסך של  

ל בהתאם  וציבור,  חינוך  מבני  לטובת  בינוי  ונספחי  תב"ע  הכנת  ימומש  נדרשת  התב"ר  המפורטת.  טבלה 
 לשיעורין, בהתאם לצרכים התכנוניים והיכולת התקציבית.

תכנון    מועצת העיר מאשרת פתיחת תב"ריש לכם פה פירוט של הנושאים שעליהם מדובר. הצעת החלטה:  
 קרנות הרשות והרשאות עתידיות.- ₪. מקורות המימון 7,650,000מבני חינוך וציבור בסך של 

 
כדי להבין את הצורך בתב"ר התכנוני הזה, אנחנו נחזור אחורה רגע גם    )מציגה מצגת(     וטפריד: מירי אור ג 

וך, דקה לפני פריצת חודשים בסביבות חודש פברואר כחלק מתוכנית עבודה של אגף החינ  8-שוב לפני כ
נוסון. בתוכנית  הקורונה, ישב אגף החינוך בהנחיית המנכ"ל ובנה תוכנית אסטרטגית למבני חינוך ביהוד מו

השנים הקרובות. אחרי שהסתכלנו   10-האסטרטגית בראש ובראשונה קודם כל הסתכלנו על תחזית הגידול ל
שנים הקרובות? התחלנו לגזור את הטווחים    10- על התחזית הזאת ואמרנו, מה אנחנו צרכים בטווח של ה

על שלושה מרכזים, מרכז ראשון הוא    המיידיים. אם אנחנו מסתכלים על העיר יהוד מונוסון, אנחנו מדברים
  10יחידות דיור עד    7780בליבת העיר, מה שאנחנו קוראים "ההתחדשות העירונית בליבת העיר", שמחזיק  

על הטווח המיידי, מדברים על הטווח הרחוק. בנוסף לזה, יש לנו תחת     שנים קדימה. כמובן אנחנו לא מדברים
יחידות דיור,    4100ם "מקב"ת גני יהודה" עם עוד פוטנציאל של  הסכמי הגג את יהוד מערב מה שנקרא כיו

יחידות דיור תחת הסכמי הגג. כשאנחנו מסתכלים רק על    3500ואחרון חביב, מגשימים יהוד מזרח עם עוד  
ומנסים לבדוק את הפילוח של ה  ההתחדשות דיור בתוך ליבת העיר, אנחנו   7780-העירונית בלבד  יחידות 

יחידות    85יחידות דיור בכל אחד מהשטחים ועוד    3700הבאים, את מה שמסומן באדום,  רואים את המוקדים  
ת ריבוי יחידות  יחידות דיור. ניתן לראות באופן מובהק כמובן א  420דיור בקרית הסביונים, ובמונוסון עוד  

ידית  הדיור במרכז העיר תחת התחדשות עירונית מה שמאתגר מאוד ושם אותנו במצב של צורך הסתכלות מ
קדימה. מה ההשלכות של התחזית הזאת של יחידות הדיור לגבי מערכת החינוך אז ההשלכות לפי מפתח של  

תלמידים בשנתון וזה   680בעצם עוד    נפש שגוזר לנו  27230, בשנתון זה  2.2%נפשות ליחידת דיור כפול   3.5
שנים הקרובות,    10ווח של  בנוסף לתלמידים הקיימים ותכף נראה מה המשמעות. מבחינת תוספת כיתות בט

בתי ספר יסודיים   5כיתות יסודי, שהמשמעות של זה, זה   120כיתות גני ילדים, על  60אנחנו מדברים על עוד 
עות של זה, זה עוד שני מקיפים שש שנתיים. שוב אנחנו מתמקדים  כיתות על יסודי שהמשמ  120נוספים ועוד  

שמסביב, ואם אנחנו גוזרים את זה לטווח המיידי כי הרי מה    רק בהתחדשות העירונית, עוד לא דיברנו על מה
שמעניין אותי מבחינה אסטרטגית הוא מה אנחנו צריכים להתחיל מחר בבוקר או אולי אפילו מאתמול כי 

בדים על זה, התוכנית הזאת כפי שאמרתי, הוצגה בפברואר שנה שעברה ואנחנו עובדים על זה  אנחנו כבר עו
יחידות דיור לאחר היתרי בניה, שהמשמעות שלהם זה    1200-נחנו כבר יכולים לראות כא  2023-מאז. הרי שב

הם יכולים  כיתות נוספות בשכבה, ומבחינת בתי הספר שלנו שבדקנו מה    3ילדים בשכבת גיל, עוד    93עוד  
תי ספר  אנחנו צפויים לראות ב  2023להכיל? את הכמות הזאת בתי הספר שלנו כיום יכולים להכיל, ולכן בסוף  

יחידות    2000-הסתכלנו עוד שנתיים קדימה, כאן אנחנו רואים כ  2025שלנו כמכילים באופן מלא את התפוסה.  
כיתות    5תלמידים בשכבת גיל,    154זרת זה  ופה המשמעות של הנג  2023-דיור נוספות בנוסף למה שתיארנו ב

שאנחנו כבר צריכים להתחיל את התכנון  נוספות בשכבה. פה אנחנו כבר נצטרך בינוי של בית ספר יסודי חדש,  
 כיתות נוספות בכל אחד.  6-שלו והרחבת חטיבות הבינים שלנו והתיכון ב



 

 

 
 יש התייחסות למעונות יום חוץ מגני הילדים?  שימי בונפיל: 

 
 תכף אתה תראה את זה.  גיל סימנהויז: 

 
ל מירי אור גוטפריד:  העירונית  ההתחדשות  השפעת  את  מסכמים  אנחנו  האם  של  שנים    10-טווח 

מ עקבי  גידול  רואים  בעצם  אנחנו  אנחנו    2020-הקרובות,  ל  500היום  בשכבה  בשנתון   1180-תלמידים 
ה בלי מקב"ת יהודה זה בלי גני יהודה מערב  תלמידים בשכבה, וזה רק כתוצאה מההתחדשות העירונית, ז

דץ הוא שותף נאמן לתהליך, שכן הוא    ובלי גני יהודה מזרח. לגבי הסכמי הגג והמתחם של יהוד מערב, שכאן
יחידות דיור   4100אחראי בחברה הכלכלית על הפיתוח של האזור, כאן אנחנו מדברים בסוף התהליך בעוד  

רוא כבר  אנחנו  הראשון  בשלב  הראשונה  כאשר  במנה  ל  1200ים  הקרוב  באכלוס  דיור  שנים    4-יחידות 
כיתות בשכבה. אנחנו צריכים להתחיל   4כבת גיל,  תלמידים בש  123הקרובות, והמשמעות של זה, זה עוד  

גנים, בינוי יסודי ראשון בגני יהודה ובינוי השלב הראשון של המקיף השש שנתי,   12בתכנון ואחר כך בינוי  
שנים הקרובות,   5- כיתות מתוך המקיף. סך הכל בתכנון האסטרטגי ל 21הבינים שמהווה  שזה בעצם חטיבת

ואנחנו כבר עובדים על זה וכבר התקדמנו מאז שהדברים נכתבו במצגת? זה  מה נמצא אצלנו על השולחן  
זה    בתי הספר גם ייצבעו בייחודיות בית ספרית כי -התחדשות והתרחבות בית ספר "רמז" ובית ספר "הרצל"  

גני ילדים פלוס גן חינוך מיוחד. בית    9-ל  8חלק מההתקדמות שלהם וההתקדמות שלהם. בניית גני ילדים בין  
פר לחינוך מיוחד שחסר לנו כאן בעיר והיינו רוצים לראות אותו גם כחלק ממבני הציבור והשרות שאנחנו ס

טכנולוגיה שלמה ותכלול שלם של  נותנים לתושבים, פחות להסיע ילדים מחוץ לעיר, פחות מלווים, פחות  
פה   שכתוב  האפיון  זה  הנה  אבל  אפיונים  מיני  כל  יש  תלמידים.  המיוחד,    מתלמידי  69%הסעות  החינוך 

המאפיין שלהם אצלנו בעיר זה תלמידים מעוכבים רב בעייתיים. בשביל לפתוח בית ספר לחינוך מיוחד אנחנו 
להיות לפי האפיון המרובה. התחלנו כבר תהליך בתמיכת תלמידים ויש לנו אותם, אז זה צריך    120צריכים  

שגם   בילו,  מתחם  בתכנון  גם  התחלנו  הזה.  הדבר  על  בבי"ס הפיקוח  ההתייחסות  הוא  מהעניין  חלק  פה 
"במעלה" הישן ופה אנחנו רוצים להסתכל על המתחם כקריה חינוכית, אנחנו לא נשארים רק סביב בית ספר  

יה מענה גם של בית ספר יסודי חמד גם בית של בית ספר ממלכתי, גנים,  מול בית ספר אלא לתת בתוך הקר
לכלל פסילטיס  ייתן  כדי שזה  "הרצל",    מתקן קהילתי  בית ספר  היה  כמובן, האתגר הראשון שלנו  האזור. 

זה ממשרד   וקיבלנו אישור על  זה כבר התקדמנו, אנחנו פסלנו שני מבנים בעזרת ההנדסה  שכידוע בשלב 
ים האלה נהרסו ובמקביל חידשנו בצורה מאוד מסיבית ,חידוש עומק, בעזרת אגף הנדסה את  החינוך, והמבנ

מידים נהנים ממנו. לסיכום, בבקשות בינוי המיידיות שביקשנו ממשרד החינוך,  המבנה המרכזי שהיום התל
בית ספר  כיתות גן כחלק מההתחדשות העירונית אבל כולל גם מונוסון לא רק ליבת העיר, בינוי    5ביקשנו  

-כיתות לתיכון יהוד, הגדלת חטיבות הבינים ב  6"רמז" המתחדש, בינוי בית ספר "הרצל" המתחדש, תוספת  
כיתות נוספות. בינוי יסודי חמד "במעלה", בינוי יסודי חדש במתחם בילו כפי שכבר הצגנו, בית ספר לחינוך   6

ם לחינוך עצמאי במקום הקרוואנים, גם  מיוחד, הצמחת מקיף חדש במתחם גני יהודה ובינוי שני גני ילדי
חנו התחלנו בתהליכים, אנחנו אותם אנחנו רואים אותם כחלק אינטגרלי מהעיר כמו גם בינוי גן חב"ד. אנ

 מבצעים אותם ולכן נדרשים התב"רים.
 

 יש שאיפה לחט"צים? שימי בונפיל: 
 

ייכנסו בגני יהודה כי חט"צים אתה לא   כן, חט"צים ייכנסו, לא בהתחדשות העירונית,      מירי אור גוטפריד:
מובנת, לכן במונוסון היה קל    יכול להלביש כנטע זר בתוך מרחב שאין בו חט"צים, זה חייב להיות שכונה

 לשים חט"צים כי הם הגנים היחידים בשכונה.
 

 והגנים ייבנו כאשכול, אני מבין? שימי בונפיל: 
 
 
 



 

 

 
 

ו מתוכננת כאשכול גנים, גם בגלל המצב האורבני הלא פשוט  כן, כל הבניה שלנ         מירי אור גוטפריד:
אה ואומרת, שיש איזה שהוא מרכז פנימי בתוך הגן שאנחנו נמצאים בו, אבל גם בגלל התפיסה החינוכית שב

שנותן מענה ושימוש רב תכליתי לשלושת הגנים גם יחד, כמו איזה פעילות פעלתון לילדים קטנים, מרכז 
 וכולי. מוזיקה בתוך האשכול 

 
 אפשר שאלה?  הדר מימון: 

 
 כן.      מירי אור גוטפריד:

 
ב שאותך קצת בלבלו כי הכניסו לך לפתיחת תב"ר אני עובר על הטבלה הזאת. אני חוש הדר מימון: 

 זוגות צעירים במקלב, נספח בינוי למכרז. מה זה קשור לחינוך?  תכנון מוסדות חינוך גם את תכנון מתחם 
 

ביחס למתחם זוגות צעיר נספח בינוי  קודם כל, אף אחד לא בלבל אותה. אם אתה שם לב   גיל סימנהויז: 
הבינוי, לקבוע זכויות לבניה עבור מבני ציבור. נכון להיום, במסגרת התוכנית   למכרז, הכוונה היא בתוך נספח

הקיימת והנספח, זה בניה למגורים בלבד והכוונה שלנו היא לשלב גם מבני ציבור בתוך הדבר הזה כי אנחנו  
בלתי  רון של גני ילדים בתוך מתחמים קיימים. זה לא שיש לנו כאן הקצאהמבינים שאנחנו צריכים לייצר פת

מוגבלת של קרקעות חומות, אם אנחנו לא נדע לייצר פתרונות כמעט בכל מקום אפשרי, לא נוכל לתת מענה  
 למספרים המאוד גדולים של גני ילדים שראיתם פה. 

 
ב הדר מימון:  עכשיו  עד  המכרז  אם  אומרת,  הא  10-זאת  כדאיות שנים  חוסר  בגלל  צלח  לא  חרונות 

יו שני גני ילדים אז הוא בטח יצלח, אבל לא משנה, אני מניח שהכוונה היא  כלכלית, אז עכשיו גם תכניסו אל
 אחרת במכרז הזה.

 
זה לא פוגע בהיתכנות הכלכלית של הפרויקט, זה לא משנה. על כל פרויקט אם אתה מכניס  שימי בונפיל: 

 ע בהיתכנות שלו ההיתכנות שלו לא קשורה לגני הילדים.גני ילדים, זה לא פוג
 

ברור, אתה צודק במאה אחוז, אבל זאת לא ההערה היחידה, שזה דבר שקפץ לי בעין, לגבי  : הדר מימון 
 -הדברים

 
 אמרת שאלה אחת. חיים מימון: 

 
 ל האופוזיציה. אני הייתי בטוח שיו"ר וועדת ביקורת, אני רואה שהוא יו"ר וועדת ביקורת ש הדר מימון: 

 
 כי הוא לא היה נותן לך עוד שאלה. יש לך מזל שהוא לא מנהל את הישיבה  יעלה מקליס: 

 
 אני עוד לא סיימתי.  הדר מימון: 

 
 אז תבקש עוד שאלה.  יעלה מקליס: 

 
 אני רוצה לשאול בקשר לטבלה משום שמנהלת אגף החינוך כאן. הדר מימון: 

 
 כן הדר, אני כאן.  מירי אור גוטפריד:

 
 



 

 

רמז", בית ספר "במעלה" שדיברת אז אני מבין כך שאנחנו הולכים לעשות את בית ספר " הדר מימון: 
עליו, תוספת כיתות בחטיבות, תכנון כולל ציבור, תכנון לצרכי ציבור לכל רובע ובחינת מיצע קרקעות, זה  

 . אלף שקל 200אלף שקל, זאת אומרת הרבעים החדשים מקבלים בתכנון רק  200סך הכל 
 

 נכנסת לצורך. תראה, אני לא נכנסת כרגע לתמחור, אני     מירי אור גוטפריד:
 

זה לא החדשים, תראה מה כתוב פה, כתוב רובע ליבת העיר ו"רמז", נהפוך הוא, זה מרכז   יעלה מקליס: 
 העיר.

 

אז אנחנו בכלל לא מדברים פה על התכנון של הרבעים החדשים של העיר, מגשימים ומפת  הדר מימון: 
 גני יהודה, זה בכלל לא בתמונה.

 
 נכון מאוד. יעלה מקליס: 

 
 בסדר, אוקיי, זה לא בתמונה, זאת אומרת אנחנו מתכננים בתוך העיר רק.  מימון:   הדר

 
 ליבת העיר.עכשיו ההתחדשות העירונית,       מירי אור גוטפריד:

 
 אוקי אז מה זה "מתחם הצופים הישן"? הדר מימון: 

 
ות שנבחנה זה במסגרת החלופות שאנחנו בודקים לשימוש בקרקעות חומות, אחת האופצי גיל סימנהויז: 

העתקת שבט "הצופים" כאן ליד המתנ"ס למבנים חדשים ושטח פתוח לטובת פעילות של "הצופים" והכשרת  
 ר לטובת מבני חינוך. השטח הקיים במרכז העי

 
זאת אומרת, שם בשיא הצפיפות של גני הילדים ובי"ס "רמז" וההסעות ואלפרט ושכונה   הדר מימון: 

כיתות צמוד לבית ספר "רמז". למה לא להביא את הבית ספר    24פר של  עם בתי קרקע, לעשות שם בית ס
 לכאן צמוד לתיכון, לא עדיף? 

 
 ר היסודיים צריכים להיות ליד המקום שבו הילדים גרים.תראה, בסוף, בתי הספ גיל סימנהויז: 

 
 הילדים החדשים גרים. הדר מימון: 

 
 ל התחדשות עירונית בתוך העיר.לא חדשים, איזה חדשים? אנחנו מדברים ע גיל סימנהויז: 

 
שיהיה לך ברור, אתה כנראה לא גר בעיר.  בביאליסטוק אתה לא עושה התחדשות עירונית.   הדר מימון: 

 בביאליסטוק אתה לא עושה התחדשות עירונית.
 

 אני אומנם לא גר בעיר, זה נכון, אבל אני מכיר את הנעשה בעיר בצורה די טובה.  גיל סימנהויז: 
 

אני מבין שאת החלטת לחרב את ביאליסטוק עד היסוד, גברתי ראשת העיר. איזה מין תכנון   : הדר מימון 
זה להכניס עוד בית ספר באזור הזה במקום מתחם הצופים? עד שיש שם אזור ירוק של העיר שמשרת את 

וצה כיתות? מה קרה לך? זה התכנון העירוני? זה הירוק שאת ר  24העיר, את רוצה להכניס לשם מבנה של  
ה הסיפור הזה? זה  להביא לעיר שלנו? אני מבין שגם יש לנו פה בית ספר, גני ילדים ביער המכשפות, מה ז

גני ילדים ביער המכשפות? חבר'ה, אתם מתייחסים בצחוק אבל איך אמרה לכם ראשת העיר? עוד   8גם עוד 
ירוק  3 ותסבירו לתושבים שלכם למה חירבתם חורשה  ה במרכז העיר, במקום  שנים בחירות, אתם תבואו 

משרתים ילדים שגרים שם, אתם   שזועק לירוק ולשטחים פתוחים, באתם וחירבתם אותו לטובת מבנים שלא 
 תצטרכו לבצע הסעות.



 

 

 
 הדר, מיצינו כבר את התהליך הזה, זה לא נכון ולא מדויק.  יעלה מקליס: 

 
עיר   הדר מימון:  מועצת  לך  יש  "מיצית את התהליך"? בשביל מה  זה  כדי מה  זה?  את  ולאשר  לבוא 

 שאנחנו נצביע על כזה דבר? הרס ריאה ירוקה באמצע העיר?
 

 הדר, אתה לא חייב לאשר.  קליס: יעלה מ 
 

את יודעת מה? בסדר, אני מבין שאת, להתנהל בלי אופוזיציה, כנראה לא מסוגלת, וכנראה  הדר מימון: 
 שהגיע הזמן שאת תקבלי זריקת עידוד מהאופוזיציה, בהצלחה.

 
 אני רוצה לומר משהו באותו נושא.          אמנון סעד: 

 
 וצה רגע להקדים, אם אפשר אמנון. בהצלחה הדר. אני ר יעלה מקליס: 

 
 לאן יעברו הצופים?         אמנון סעד: 

 
 ליד התיכון, פה. יעלה מקליס: 

 
 הצופים יעברו לסביון כמו שהיא רוצה, פה מעבר לתיכון.  הדר מימון: 

 
 איפה שהיה המכתש. שימי בונפיל: 

 
 המכתש שייך לסביון, אם אתם לא יודעים.  הדר מימון: 

 
 בבית קברות לעצים. יעלה מקליס: 

 
 המקום מספיק גדול?         אמנון סעד:

 
ככה אומרים המתכננים, כן, זה יחד עם ראשי השבט גם. זה יאפשר להם לעשות פעילויות    יעלה מקליס:

הקיים. אני רציתי להקדים ולומר,    ה אנשים שגרים, זה לא כמו במתחםבכל השעות בלי להפריע, אין הרב
כמות   ולהוסיף  העיר  את  לפתח  הולכים  ואנחנו  עירונית  התחדשות  של  בתהליך  שאנחנו  יודעים  שאנחנו 
משמעותית של יחידות דיור. מירי דיברה בדיוק על המספרים, המספרים האלה יש מאחוריהם אנשים ויש 

גני ילדים והתכנון צריך לעשות כבר היום כדי שלא    דים כאלה דורשים גם בתי ספר וגםמאחוריהם ילדים ויל
נגיע למצב שבו אנחנו נמצאים עם בתי ספר שברגע האחרון צריך להוסיף להם כל מיני יבילים ומבנים זמניים  

ש שם  כי לא תוכנן מספיק מקום לכל הילדים שאמורים להצטרף לעיר או אפילו בבית הספר "היובל" שי
תלמידים. אז אנחנו מראש עושים את התוכנית ואני רוצה פה לברך באמת  גם   800יבילים וכמעט    10בערך  

את מירי על העבודה היסודית שהיא עשתה, וכמובן בליווי האגף ואגף הנדסה ומהנדס העיר, באמת מגיע  
ם להוסיף מעונות יום שחסרים להם ישר כוח, זה יאפשר לנו להכין את בתי הספר ואת המיקומים ואת הגנים וג

במסגרת   לנו בהמשך  לעיר  שיתווספו  הילדים  את  לקלוט  ומוכנים  ערוכים  יהיו  שהם  כך  מראש,  מאוד 
ההתחדשות העירונית. אני אגיד יותר מזה, אנחנו רוצים להתארגן לאחוז מאוד גבוה של מימוש כי אחר כך  

אנחנו רואים  ינו מה קרה בהתחדשות העירונית, כבר לא יישארו שטחים, אנחנו רואים מה קורה בתהליך, רא 
מה קורה בלוגאנו, אנחנו רואים מה קורה בגנים התלויים, אנחנו רואים מה קורה, לכן מירי התגייסה למשימה  
הקדושה הזאת של תכנון לטווח ארוך ויחד עם אגף הנדסה הם יושבים פעמיים בשבוע כדי לוודא שהדברים  

- ואפילו ל  5-שנים הקרובות וגם ל  3-ל  ו אבל גם ברמה של הסתכלות קדימהנעשים גם ברמה של כאן ועכשי
 ויותר. באמת ישר כוח. אני מעלה להצבעה? 10



 

 

 
 אני רוצה לשאול שאלה אחת.  הדר מימון: 

 
 שאלת כבר בלי סוף.  יעלה מקליס: 

 
 אני אשאל אותה, זו זכותי. חיים, בבקשה. הדר מימון: 

 
לא, אז זה אמור להיות פה בשורה    הרצל" כבר מתוקצב בתכנון, כי אםאני מבין שבית ספר " חיים מימון: 

 הראשונה.
 

בית ספר "הרצל" הוא כבר כרגע נמצא בתכנון ראשוני ויש לנו אומדן. לאור ההודעה של   גיל סימנהויז: 
משרד החינוך שהוא הכיר בפסילה של מבני כיתות ד' ומבנה כיתות ו', השלב הבא שזה עובר לצורך הכרה  

התכנון הראשוני, אנחנו נביא אומדן להשלמת תכנון וביצוע בפועל.   רך ומיד עם ההכרה בצורך ועם גמרבצו
 אנחנו מעריכים שכניסה לעבודות בבית ספר "הרצל" זה עניין של חודשים. 

 
השאלה אם לא היה כדאי במסגרת התב"ר הזה לתת גם לזה שורה כי איך שלא יהיה, תצטרך   חיים מימון: 

 כנון.לשלם את הת
 

 נכון, אנחנו  נביא את בית ספר "הרצל" לתכנון וביצוע ביחד, השלמת תכנון וביצוע.  גיל סימנהויז: 
 

טוב. שאלה נוספת, היא לא קשורה כרגע לתוכנית של מירי ולא לזה, היא קשורה לסכומים  חיים מימון: 
נבחרו לבצע את  יכלים שמיליון שקל ויש פה רשימה של משרדי אדר  7.6שרשומים פה. אנחנו מדברים על  

משרדים, סכומים   4העבודות האלה, והשאלה איך המשרדים האלה נבחרו? מי קבע מי יעשה מה? יש פה  
שמתעופפים פה מיליון, מיליון ומאה, לכל משרד, ועד כמה שאני יודע יש במדינת ישראל את חוק חובת  

עברו   תמחור,  עברו  מכרז,  עברו  האלה  הדברים  אם  אוהמכרזים. השאלה  הצעה   משהו  נתן  בא  שאדריכל 
 ואנחנו מתקדמים הלאה.  

 
בוצע נוהל מסודר, פורסם "קול קורא", התקבלו הצעות מחיר ממשרדי האדריכלים, נערך   גיל סימנהויז: 

ניסיון רב יותר בתכנון של מבני ציבור ומתוך זה בחרנו   משרדים   4מיון של משרדי האדריכלים מי יש לו 
משרדים והפרויקטים חולקו בין המשרדים. וועדה הייתה   4אים לבחור עד  נחנו רשבהתאם למה שפרסמנו שא

 מורכבת גם מאדריכל העיר גם עם מהנדס העיר, כמובן התהליך לווה גם  על ידי היועץ המשפטי.
 

השאלה אם בסכומים כאלה לא צריך לעשות מכרז סגור? כי אני לא בטוח שבסכומים כאלה  חיים מימון: 
פתוח או הצעות מחיר תופס. אני מבקש שהנושא הזה ייבדק כי אנחנו מדברים פה על  ו מכרז  "קול קורא" א

 סכומים פנטסטיים וזה לא יכול לעבור ככה.  
 

ברגע שאתה עובד לפי נוהל יועצים ואתה פונה למספר היועצים המינימלי שקיים, אתה       עו"ד רוני חלמיש:
ן לך מגבלה על סכומים. יש נוהל יועצים שקבע  , אז אימפרסם את זה ואחר כך אתה בוחר במספר שקבעת

משרדים מתוכם    7או    6, אנחנו גם פרסמנו, פנו איזה  6-7-איך אתה מתקשר עם יועצים, אתה צריך לפנות ל
 ונחתמו איתם הסכמי מסגרת. 4נבחרו 

 
 איך הם נבחרו? הצעות מחיר, איכות, ניסיון, יש פרמטרים?   חיים מימון: 

 
לאיכות, הם נתנו מחיר, ההצעות שלהם נבדקו על    30%למחיר    70%.  30-70גם וגם,          יש:עו"ד רוני חלמ 

 ידי מהנדס העיר, ניתנה המלצה, ככה הם נבחרו. 
 



 

 

 יש אפשרות שיציגו לנו את התמחור הזה? כי עוד פעם אנחנו מדברים בסכומים לא קטנים. חיים מימון: 
 

 אין בעיה.     עו"ד רוני חלמיש:
 

 ה חיים. הצבעה.תוד יס: יעלה מקל 
 

בהמשך לשאלה של חיים, אני רק רוצה, אני פשוט נזכרתי, שבערב הבחירות את פרסמת  הדר מימון: 
בחלק מהמצע איזו שהיא תוכנית שאת השקעת בה מאות אלפי שקלים בתכנון מתחם צופים חדש במקום  

כמו הרבה מהתכנונים  ון הזה  שבו הוא קיים. אני רוצה לדעת האם הכסף הזה הלך לעזאזל? מה עם התכנ
מיליון שקל האלה ילכו   7.6  -שעשינו ולא יצאו לפועל? אני חושש ואני אומר את זה גם לפרוטוקול, שגם ה

לעולם שממנו לא חוזר דבר, שזה תוכניות שהולכות למגירה. אני רוצה לדעת מה עלה בגורל אותה תוכנית  
חירות האחרונות. האם זה היה בגדר בלוף  ערב הב במתחם הצופים שהצגת במסגרת תעמולת הבחירות שלך

ולשקר   לחרטט  החדש,  הספורט  עכשיו  שזה  או  התלויים  בגנים  הפארק  בניית  או  התזוזה  כמו  לתושבים 
 לכולם?

 
לענות לך. אני באמת לא חושבת שהשאלה  הדר, מנימת השאלה, אני בכלל לא מוצאת לנכון   יעלה מקליס: 

 לך. מכבדת ולכן אני לא מוצאת לענות
 

עשית משהו עם התוכנית או שזה הייתה סתם תוכנית והשקענו מאות אלפים למתכננים ואת   הדר מימון: 
 התוכנית זרקנו לפח?

 
 אכבד אותך.  הדר, אתה מבזבז לנו את הזמן. כשאתה תשאל שאלות טובות ומכבדות, אני גם יעלה מקליס: 

 
אישי, הדר מימון:  בחיוב  להיות כשאת תתחילי לשלם  כספי   יכול  על ההדק של  תהיי פחות קלה  אז 

 הציבור.
 

 הדר ממוש, די מספיק. מי בעד? חיים, אתה לא? אתה נמנע.   יעלה מקליס: 
 בני, שמוליק, אלי, שימי, ואני. מי נגד? הדר נגד. מי נמנע? -בעד 

 
 אני. חיים מימון: 

 
 חיים ואמנון. ה מקליס: יעל 

 
 : הצבעה

 

 , שמואל רוטמן, אלי גרינמן, שימי בונפיל יעלה מקליס, בני רזניק    5     - בעד  
 

 הדר מימון   1     -נגד   
 חיים מימון, אמנון סעד    2    - נמנע  

 
 

 
 
 
 
 

 ₪. 7,650,000ר תכנון מבני חינוך וציבור בסך של : מועצת העיר מאשרת ברוב קולות, פתיחת תב"החלטה

 קרנות הרשות והרשאות עתידיות. -מקורות המימון 
 



 

 

 
אני לא מצביע נגד כי אני חושב שהנושא הזה מאוד חשוב, ובאמת הליכי תכנון במדינת  חיים מימון: 

שיותר מה  להיכנס  נכון  וזה  ארוכים  הם  כך    ישראל  כל  לא  עצמי  עם  אני  התשובות  מוקדם.  כל  עם  שקט 
שלי   בחיים  מכרזים  מעט  לא  כתבתי  האלה.  והסכומים  המתכננים  בחירת  של  הנושא  לגבי  פה  שקיבלתי 
למשרדי ממשלה ואני לא בטוח שבסכומים האלה, "קול קורא" או משהו כזה, מכסה אותנו, ולכן אני גם  

 שקט עם זה. מבקש לבדוק את זה בהמשך, אבל אני לא 
 

 תודה. אני בטוחה שתבדוק ואתה תהיה שקט. ההחלטה אושרה ברוב קולות.  בסדר, יעלה מקליס: 
 

אישור מועצת העיר להמלצות ועדת תמיכות לחלוקת שעות שימוש    - 8סעיף מס' 

 במתקני ספורט )תמיכה עקיפה(.

 
וועדות תמיכות לחלוקת שעות שימוש במתקני    -  8סעיף       יעלה מקליס: אישור מועצת העיר להמלצות 

)תמיכה עקיפה(. אישור מועצת העיר להמלצת וועדת תמיכות לחלוקת שעות שימוש כתמיכה עקיפה    ספורט
מועצת העיר מאשרת    - במתקני ספורט בעיר לאגודות ספורט המקיימות פעילות ספורט בעיר. הצעת החלטה  

 ות וועדת התמיכות לחלוקת שעות השימוש במתקני הספורט לשנת הפעילות תשפ"א. המלצ
 

 :הפועל בני יהוד   : דורגל גדולמגרש כ 
 20:00עד  15:30ה' -ימים א' ו                                  

 22:00עד  20:00 ה' -ימים א', ג' ו                                   
 משחקים בהתאם לשיבוץ התאחדות הכדורגל   -שבת                                    

                                    
                            : אליצור יהוד                                   

  22:30עד  20:00ד' -ימים ב' ו       
   16:00עד  13:00 - יום ו'                                    
                                    22:30עד  19:30 -מוצ"ש                                     

                            
   20:00עד  15:30 - : ימים א' עד ה' הפועל בני יהוד       :מגרש כדורגל קטן

 
 העמותה לקידום הספורט ביהוד : אולם הכדורסל בחט"ב

   21:45עד  14:45 -יום א'                                       
   21:30עד  14:45 -יום ב'                                       
   23:00עד  15:00 -יום ג'                                       
   22:00עד  14:45 -יום ד'                                       

  21:45עד  15:00 -יום ה'           
  17:00עד  13:30 -יום ו'           
  21:30ד ע 16:30 -יום שבת           

 
 

מתן רשות שימוש בחדרי הספח של אולם הכדורסל ינתן לעמותה לקידום הספורט, רק בכפוף לאישור בכתב 
ן הפעילות בחדרי הספח היא פעילות ישירה של העמותה. בכפוף  של מנהלת מחלקת הספורט לכך, כי אכ

 לקבלת אישור כנ"ל, שעות השימוש בחדרי הספח תהיינה:  
   20:00עד  17:00א' עד ה' ימים  - חדר ג'ודו 
   21:00עד  17:00ימים א' עד ה'  - חדר מחול

 
 
 



 

 

 
 הפועל ג'ודו יהוד  - אולם בית ספר "רמז"

   20:30עד  17:15 -ה' -ימים ב' ו                                    
   17:00עד  13:00 -יום שישי                                      

 
 הפועל ג'ודו יהוד   - הודה הלוי"חדר ג'ודו בית ספר "י 

   17:30עד  16:00יום ג'                                                        
 

 מועדון ספורט חירשים - דה הלוי"אולם כדורסל בית ספר "יהו 
   20:30עד  19:00ימים א' עד ד'                                                             

 
           עמותת הנוער לספורט יהוד     : רש ההוקי רולר בחט"במג 

  22:00עד  16:30ה' -ימים ג' ו                                                
 
מובהר כי שעות השימוש המאושרת ישמשו לפעילות אגודות הספורט המנויות ברשימה המצורפת בלבד   

 ש לצד שלישי כלשהו בין בתמורה או בין שלא בתמורה.  והם אינם רשאיות להעביר את רשות השימו
 

 מישהו רוצה לשאול את שרית? 
 

 אמנון סעד עוזב את הישיבה.  

 
 יש לי שאלה, הפועל ג'ודו יהוד הוא בלעדי בעיר?  שימי בונפיל: 

 
 אם הוא בלעדי? לא הוגשה בקשה נוספת בנושא של ג'ודו.  גיל סימנהויז: 

 
ם לבלעדי. השאלה מי הגיש בקשה, יכול להיות שיש עוד הרבה עמותות אנחנו לא נכנסי יעלה מקליס: 

 לזה. אבל הם לא הגישו בקשה, אז לא יכולנו להתייחס 
 

 זה להקצאה של המבנה, נכון?  שימי בונפיל: 
 

 ניתנה אפשרות לעמותות לקבל רשות שימוש במתקני ספורט עירוניים.  עו"ד שרית קפלן: 
 

 להצבעה. מי בעד? טוב, אז אני מעלה יעלה מקליס: 
 

 פה אחד.   הצבעה:
 

  .פה אחד. תודה רבה לכולם  יעלה מקליס:



 

 

 

כות לחלוקת שעות שימוש במתקני ספורט לשנת מועצת העיר מאשרת פה אחד, המלצות ועדת התמי: החלטה
 הפעילות תשפ"א, כדלהלן: 

 :הפועל בני יהוד   : מגרש כדורגל גדול
 20:00עד  15:30ה' -ימים א' ו                                  

 22:00עד  20:00 ה' -ימים א', ג' ו                                  
 משחקים בהתאם לשיבוץ התאחדות הכדורגל  -שבת                                   
                                   
                           : אליצור יהוד                                  

  22:30עד  20:00ד' -ימים ב' ו       
  16:00עד  13:00 -יום ו'                                   

  22:30עד  19:30 -מוצ"ש                                   
                                        

  20:00עד  15:30 -: ימים א' עד ה' הפועל בני יהוד       :מגרש כדורגל קטן
 

 העמותה לקידום הספורט ביהוד: אולם הכדורסל בחט"ב
  21:45עד  14:45 -א'  יום                                     
  21:30עד  14:45 -יום ב'                                      
  23:00עד  15:00 -יום ג'                                      
   22:00עד  14:45 -יום ד'                                      

  21:45עד  15:00 -יום ה'           
  17:00עד  13:30 -ם ו' יו          
  21:30עד  16:30 -יום שבת           

 
מתן רשות שימוש בחדרי הספח של אולם הכדורסל ינתן לעמותה לקידום הספורט, רק בכפוף לאישור בכתב של 

הפעילות בחדרי הספח היא פעילות ישירה של העמותה. בכפוף לקבלת  מנהלת מחלקת הספורט לכך, כי אכן
 עות השימוש בחדרי הספח תהיינה: אישור כנ"ל, ש

 

  20:00עד  17:00ימים א' עד ה'  - חדר ג'ודו 

  21:00עד  17:00ימים א' עד ה'  -חדר מחול 

 הפועל ג'ודו יהוד - אולם בית ספר "רמז"
  20:30עד  17:15 -ה' -ימים ב' ו                                    

  17:00עד  13:00 -יום שישי                                     
 

 הפועל ג'ודו יהוד  - חדר ג'ודו בית ספר "יהודה הלוי"
  17:30עד  16:00יום ג'                                                       

 
 מועדון ספורט חירשים - ה הלוי"אולם כדורסל בית ספר "יהוד
  20:30עד  19:00ימים א' עד ד'                                                            

 
          עמותת הנוער לספורט יהוד    : מגרש ההוקי רולר בחט"ב

  22:00עד  16:30ה' -ימים ג' ו                                              
 
המצורפת בלבד והם מובהר כי שעות השימוש המאושרת ישמשו לפעילות אגודות הספורט המנויות ברשימה  

 אינם רשאיות להעביר את רשות השימוש לצד שלישי כלשהו בין בתמורה או בין שלא בתמורה. 
 



 

 

 
 
 

ראש העיר, לפני שאת נועלת את הישיבה, אני מבקש לנצל את ההזדמנות להודות למנהלי  גיל סימנהויז: 
ובדי  האגפים, גם מי שהיה פה היום, למנהלות ולמנהלי האגפים, גם מי שלא היה כאן היום, הם באמת ככלל ע

ה וזאת  חודשים האחרונים תחת הקורונה, עובדים בצורה מאוד אינטנסיבית ללא ימי מנוח  7-8העירייה ב:  
לצד השגרה ולצד התכנון, שחלק ממנו ראיתם היום. אנחנו שמים הרבה מאוד משקל על התכנון קדימה ועל  

בשמי ובשם ראש העיר, אני    עבודה מסודרת לפי תוכניות עבודה, ובאמת אני רוצה לנצל את ההזדמנות, בטח
 מקווה גם בשם כלל חברי המועצה, לומר לכם תודה רבה. לילה טוב.

 
אני מצטרפת לתודות ומוסיפה תודה גם למנכ"ל העירייה על ניצוח התזמורת המדהימה  מקליס: יעלה  

 הזאת, שנקראת עיריית יהוד מונוסון. תודה רבה לכולם. לילה טוב.
 
 

 הישיבה ננעלה. 
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